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OSB YAPILACAK

ÇİVRİL 

Binlerce Kişiye İş Kapısı Olacak

KAZANACAK

Çivril'de ekmeğe yapılan zam tepki ile karşılandı. CHP 
Çivr i l  İ lçe Başkanı Bedr i  Ataş yaptığı  basın 
açıklamasında ekmeğe yapılan zammı eleştirdi

Zammına Tepki

BÜYÜKŞEHİR KOMİSYONLARINA

 ÇİVRİLLİ ÜYELER SEÇİLDİ
Denizli Büyükşehir Belediye Meclisi 2025 

yılında görev alacak komisyon üyelerini seçti. 

Meclis salonunda yapılan toplantıda CHP 

Meclis üyeleri Koray Eren ve Necdet Bardan 

komisyon ve kurullara  girdi

TUR TEKNELERİNE 

Çivril Işıklı Gölünde tura çıkan teknelere 

hırsız dadandı. Seraserli Mahallesindeki 

koyda iki tur teknesinin aküleri kimliği 

belirsiz kişi veya kişilerce çalındı

HIRSIZ DADANDI

CHP'den Ekmek 

Hali hazır Haritalarının onaylanmasının 
ardından Çivril Organize Sanayi Bölgesi 
Müdürlüğü Kamulaştırma faaliyetlerine hız 
verdi. 1 MİLYON 240 BİN metrekare alan 
üzerine kurulacak sanayi bölgesinin 924 BİN 
434 Metrekarelik kısmı hazine arazisi olduğu 
293.693,70 metrekarelik kısmın ise şahıs 
arazisi olduğu bildirildi.

YENİLENEN KALDIRIMLAR 

Çivril Belediyesi ve Denizli Büyükşehir Belediyesi işbirliği 
ile yol ve kaldırım çalışması yapılan Çivril saray 
Mahallesine Ihlamur ağaçları dikildi

IHLAMUR AĞAÇLARI İLE SÜSLENDİ

ÖĞRENCİLERİN KARNE 

Gümüşsu Mahallesini ziyaret eden 
Kaymakam Hasan Akbulut buradaki 
okullarda bulunan öğrencilerinin karne 
törenine katıldı

HEYECANINA ORTAK OLDULAR 
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KARGA BOKU !

Köy yerinde ikindi vak�. Çıt yok. Herkes 

susmuş, sessizlik konuşuyor. Zaman durdu 

sanki. Birden bir damlama sesi."Şıp.Şıp! "Alt 

mahalledeki çeşmenin musluğu bu. Tamir 

edilmeli. O arada yan arsaya bir karga kondu. 

Tedirgin ama ürkek değil. "Gakk!" Biraz etra� 

kolaçan e�. Sağa sola bak�, yere pisledi. Sonra 

kanatlandı, gi�. Gece bir domuz girdi o arsaya. 

Karganın pislediği yeri eşeledi. Domuz 

eşeledikçe toprağın üstündekiler alta indi. Aylar 

sonra bir fidan bi� orada. Karganın pislediği 

yerde. Yavaş yavaş büyüdü. Dal oldu, yaprak 

oldu. Ve bir ağaç oldu. İncir ağacı. Önce 

karıncalar sardı ağacı. Sonra sinekler, sonra 

börtü böcekler. En son da kuşlar. Böcekler 

ağacın filizlerini, meyvelerini yedi, kuşlar 

böcekleri. Alakargalar da incirleri. Hayvanlar 

alemi o ağacın çevresinde bir dünya 

kurmuşlardı kendilerine. Karganın pisliğiyle 

harcı karılan, domuzun eşelemesiyle temeli 

a�lan bir dünya. O yan arsada yaşam böyle süre 

giderken, bir insan çık� ortaya. Arsayı sa�n 

almış. Önce duvarlarla çevirdi dört tara�nı. 

Üstünü tel örgülerle sardı. Böylece domuzlar 

gelmez oldu. Sonra börtü böcekten şikayet e�. 

Etra� zehire boğdu. Karıncalar, sinekler, 

böcekler bir bir öldü. Ardından onları yiyen 

kuşlar. Sadece bir ağaç kaldı ayakta. Hayvan 

mezarlığında bir incir ağacı. Tek başına. En son 

onu da kes� adam. Oradaki haya� bi�rdi. Bir 

çuval inciri bok e�!

Herkes ekonomik zorluklardan yakınıyor 

haklılar, haklıyız. Biz toplum olarak değer 

yargılarımızı ,maneviya�mızı,saygımızı,sevgimizi 

kaybe�k en büyük sıkın� burada! Maddiyat 

kaybedilir tekrar kazanılır. Yoksul  birisi çalışarak 

belli bir varsıllığa ulaşabilir. İlkokulu, liseyi, 

Üniversiteyi bi�rmiş birisine eği�m sistemimiz 

yanlış sen aynı okulu tekrar okuyacaksın 

diyemeyiz bu yüzden bir nesili ha�a onların 

ye�ş�receği nesili de sayarsak önümüzdeki en 

az 2 nesili ne yazık ki kaybe�k bu yüzden 

Çevreye, doğaya bir karga boku kadar katkısı 

olmayan bir nesil ye�ş�rdik! Sabah ve Akşam 

programlarında yu�acı,yoğurtçuya kaçan, 

sünnetçiden fazla gören ablaların bağırışlarını 

izliyoruz. Ne zaman Ümmiye Koçak teyze 

gibilerin sayısı artar, köylerimizde, 

kasabalarımızda sanat, imece, koopera�fleşme 

konuşulmaya başlayıp, Tvler de Gündüz, Akşam 

programları, geceleri olmazsa olmazlarımız 

dizilerin yerini  Bilim kültür, sanat, gerçek tarih 

programları ve dizileri alırsa toplum olarak 

ileriye gideriz. Gerçek Anadolu irfanı ortaya 

çıkar. Hepimiz kendimizi  sorgulayalım. Çevreye, 

doğaya, insanlara bir karga boku kadar katkımız 

var mı diye?

Çivril hakkında yazmıyorsun diyorlar, koltuk 

sahipleri yazdıklarımdan rahatsız oluyor bana 

kızıyorlarmış. Nasıl olsa Çivrilliler birbirini 

yemeyi, kavga etmeyi seviyorlar. Doğru 

söyleyeni sevmiyorlar. Çivril’in sıpa 

hikayesindeki gibi sıpa yeniyor bi�yor ama 

hikayenin sonunda kimse sıpayı yediğini 

kabullenmiyor bazıları sadece suyuna bandım 

diyerek geçiş�riyor. Yıllar önce Sağın yobazı ile 

Solun yobazı arasında hiç bir fark  olmadığı 

öğrendiğim için susuyorum.

Esen kalın… 
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Çivril Halk Eğitim Merkezi Müdürü Hayati 

Çalım, 2024-2025 eğitim öğretim yılı ikinci 

dönem için Açık Öğretim Okulları kayıt 

yenileme işlemleri hakkında açıklamada 

bulundu.Örgün ortaöğretim kurumlarında 

2024-2025 eğitim öğretim yılında e-Okul 

sisteminde aktif kaydı olan öğrenciler 29 

Ocak 2025 tarihinden 5 Şubat 2025 tarihi 

mesai bitimine kadar, diğer öğrenciler ise 

07 Ocak 2025 tarihinden 23 Ocak 2025 

tarihi mesai bitimine kadar halk eğitimi 

merkezi müdürlüklerine başvurarak yeni 

kayıt işlemlerini yaptırabilecek.

Çivril H.E.M. Müdürü Hayati Çalım 

kayıtlarla ilgili olarak yaptığı açıklamada 

“Örgün ortaöğretim kurumlarında 2024-

2025 eğitim öğretim yılında e-Okul 

sisteminde aktif kaydı olan öğrenciler 29 

Ocak 2025 tarihinden 5 Şubat 2025 tarihi 

mesai bitimine kadar, diğer öğrenciler ise 

07 Ocak 2025 tarihinden 23 Ocak 2025 

tarihi mesai bitimine kadar halk eğitimi 

merkezi müdürlüklerine başvurarak yeni 

kayıt işlemlerini yaptırabileceklerdir. Örgün 

ortaöğretim kurumlarında 2024-2025 

eğitim öğretim yılında e-Okulsisteminde 

aktifkaydı olan öğrencilerden Ortaöğretim 

Kurumları Yönetmeliğine göre Açık 

Öğretim Lisesine geçiş hakkı olanlardan, 

Açık Öğretim Lisesine geçiş yapmak 

isteyenler kayıtlı bulundukları okulların 

bağlı olduğu il/ilçe millî eğitim müdürlükleri 

öğrenci yerleştirme ve nakil komisyonuna 

başvurarak ön onay işlemini yaptırmaları 

gerekmektedir. Ön onay işlemini 

yaptıranların kesin kayıt için en yakın halk 

eğitimi merkezi müdürlüklerine müracaat 

etmeleri gerekmektedir” dedi.

Açıklamada, öğrencilik durumu kayıt 

yenilenememiş ve beklemeli durumda olan 

öğrenciler için kayıt yenileme işlemlerinin 

07 Ocak 2025 tarihinden itibaren başlayıp, 

05 Şubat 2025 tarihinde sona ereceği 

belirtilerek bu tarihler arasında işlemlerini 

tamamlamayan öğrencilerin kayıtları 

geçerli sayılmayacağı hatırlatıldı. 

// Mehtap Kayaoğlu

AÇIK ÖĞRETİM KAYDI YAPTIRCAKLARA ÖNEMLİ DUYURU
Çivril Halk Eğitim Merkezi, 2024-2025 eğitim öğretim yılı ikinci dönem Açık Öğretim Okulları kayıt 
yenileme işlemlerinin 07 Ocak 2025'te başlayacağını ve 05 Şubat 2025'te sona ereceğini duyurdu

Denizli Büyükşehir 
Belediye Meclisi, 2025 
yılının ilk toplantısını 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu başkanlığında 
gerçekleştirdi. Toplantıda, 
Denetim Komisyonu 
üyelerinin seçimi ve Gebe 
Düve Değerlendirme 
Kurulu'nun oluşturulması 
gibi önemli kararlar alındı. 
Başkan Çavuşoğlu, 2025 
yılı için başarılar dileyerek, 
meclis çalışmalarına hız 
kesmeden devam 
edeceklerini belirtti.

Necdet Bardan Büyükşehir Belediyesi 

Denetim Komisyonunda 

Ocak ayı toplantısında, belediyenin bir 

önceki yıl gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin 

hesap kayıt ve işlemlerinin denetlenmesi 

amacıyla Denetim Komisyonu seçimi 

gerçekleştirildi. Meclis üyeleri, gizli oyla 5 

kişilik komisyonu belirledi. 2025 yılı denetim 

komisyonuna CHP'den Çivril Belediye 

Meclis üyesi Necdet Bardan ile birlikte Salih 

Atlamaz, Mehmet Alev ve Bayram Bilgin, 

AK Parti'den ise Şükrü Yalçın seçildi.

Köye Dönüş İçin Önemli Olan Kurulda 

Koray Eren Var 

Meclis toplantısında, köyüne dönerek 

hayvancılık yapmak isteyen vatandaşlara 

gebe düve desteği sağlamak amacıyla 

Gebe Düve Değerlendirme Kurulu 

oluşturuldu. Yapılan oylamada Çivril 

Belediye Meclis Üyesi Koray Eren ile birlikte 

Yahya Söylemez, Kadir Öncan ve Hakan 

Fakıoğlu 49 oy alarak kurul asil üyeliğine 

seçildi. 

Toplantıda, 49 gündem maddesi 

oylanarak komisyonlara havale edildi. 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 

Nuri Çavuşoğlu, toplantının ardından 

yaptığı açıklamada, 2025 yılının Denizli için 

başarılı bir yıl olmasını diledi. Ayrıca, 

mecliste alınan kararların kente değer 

katacağını vurguladı. // Bülent Çakır

BÜYÜKŞEHİR KOMİSYONLARINA

 ÇİVRİLLİ ÜYELER SEÇİLDİ
Denizli Büyükşehir Belediye Meclisi 2025 yılında görev alacak komisyon ve kurul üyelerini seçti. Meclis 

salonunda yapılan toplantıda CHP Meclis üyeleri Koray Eren ve Necdet Bardan komisyon ve kurullara girdi

NECDET BARDANNECDET BARDANNECDET BARDAN KORAY ERENKORAY ERENKORAY EREN

Hali hazır Haritalarının 
onaylanmasının ardından Çivril 
Organize Sanayi Bölgesi 
Müdürlüğü Kamulaştırma 
faaliyetlerine hız verdi. 1 MİLYON 
240 BİN metrekare alan üzerine 
kurulacak sanayi bölgesinin 924 
BİN 434 Metrekarelik kısmı hazine 
arazisi olduğu 293.693,70 
metrekarelik kısmın ise şahıs 
arazisi olduğu bildirildi.

Çivril ve ülke ekonomisine büyük katkı 

sağlayacak Çivril Karma Organize Sanayi 

Bölgesi çalışmaları hız kesmeden devem 

ediyor. Denizli Valiliği, Denizli Sanayi Odası 

ve Çivril Belediyesi işbirliği ile başlanılan 

çalışmalarda hazineye ait 45 parselin OSB 

yönetimine devredilmesinin ardından 

bölgede bulunan şahıs arazilerinin 

kamulaştırılmasına başlanıldı. 

Kamulaştırma çalışmalarının 

tamamlanması için çalıştıklarını belirten 

Çivril OSB Müteşebbis Heyeti üyesi ve 

Çivril belediye Başkan Yardımcısı Mustafa 

Cem Kılınç “kamulaştırma çalışmaları için 

arazi sahipleri ile Müteşebbis Heyeti olarak 

görüşüyoruz. Belediye binamızda yapılan 

görüşmelere heyet üyelerimiz ve arazi 

sahipleri hazır bulunuyor. Çivril ve Denizli 

için hayati önem taşıyan Çivril OSB bir an 

önce faaliyete geçirmek istiyoruz” dedi.

“Arazi Sahipleri olumlu yaklaşarak 

yardımcı oluyorlar”

1 Milyon 240 BİN Metrekare alana 

kurulacak olan Organize sanayi bölgesinde 

293 BİN metrekarelik kısmın şahıslara ait 

olduğunu belirten Başkan Yardımcısı 

Mustafa Cem Kılınç “hazineye ait 45 parsel 

geçen aylarda OSB yönetimine devredildi. 

Bölgede şahıslar adına kayıtlı toplam 293 

NİN metrekarelik parseller var. Arazi 

sahipleri ile görüşmeler yapıyoruz. Birçok 

arazi sahibi OSB geleceği için olumlu 

yaklaşarak arazilerini belirlenen fiyattan 

OSB yönetimine devrediyor. Çivril ve 

ülkesini düşünen Çivrilliler OSB için 

yardımcı oluyorlar” dedi. 

“Üçüncü Şahıslara Satış Yasak”

Bölgede bulunan arazilerin üçüncü 

şahıslara satışının mümkün olmadığının 

altını çizen Müteşebbis heyeti üyesi ve 

Çivril Belediye başkan yardımcısı Mustafa 

Cem Kılınç “bölgede bulunan şahıs 

arazilerinin üçüncü şahıslara satılamaz 

şerhi var. Arazi sahibi oğluna kızına 

kardeşine bile satış yapamaz. Bu bölge 

bakanlık tarafından OSB olarak tescillendi 

ve başka amaçla kullanılamaz.293 BİN 

metrekarelik alandaki hak sahiplerinin 

tamamı ile çok kısa sürede görüşerek 

gerekli devir işlemlerini tamamlayacağız. 

Arazileri birinin toplaması alması söz 

konusu bile olamaz alım satım 

yapılamayacağı yasa ile engellendi” dedi. 

“Devletin Belirlediği Fiyattan İşlem 

Yapılıyor. Hak Kaybı Olmaması İçin 

Çalışıyoruz”

Arazilerin OSB devir işlemlerinde 

metrekare fiyatının devletin belirlediği 

kriterlere göre belirlendiğini belirten 

Mustafa Cem Kılınç “hiç karşılaşmadık 

ama arazisini yüksek fiyattan satma 

düşüncesi içine girenler olma ihtimaline 

karşı devletin ilgili birimleri bölgenin 

metrekare fiyatını belirledi. OSB 

Müteşebbis heyeti olarak belirlenen fiyat 

üzerinden işlem yapıyoruz. 

Vatandaşlarımızın hak kaybına 

uğramaması için azami gayret 

gösteriyoruz” dedi. 

“OSB adına görüşüyoruz”

Arazi ve hak sahipleri ile Çivril 

belediyesinde oluşturulan oda da 

görüşüldüğünü ifade eden Mustafa Cem 

Kılınç “bu şahsi bir iş değil. Çivril'den 

Organize Sanayi Bölgesi yönetiminde üç 

kişi yer alıyor. Müteşebbis Heyeti olarak 

bizler Çivril belediyesinde oluşturulan oda 

da Çivril Organize Sanayi Bölgesi adına 

görüşme yapıyoruz. Hak sahiplerine gerekli 

izahat ve bilgilendirmeyi yapıyoruz” dedi. 

“Binlerce kişiye iş kapısı olacak”

Çivril OSB'nin tamamlanması ve faaliyete 

geçmesiyle Çivril'de binlerce kişiye 

istihdam alanı oluşacağına dikkat çeken 

Mustafa Cem Kılınç “Çivril nüfusu 

azalmaya başlayan bir ilçe durumuna 

düştü. Elli yıl önce 60 Bin olan İlçe nüfusu 

halen 60 Bin civarında. Genç nüfus göç 

ediyor. Kurulacak OSB gençler başta 

olmak üzere binlerce Çivrilliye iş kapısı 

olacak. İlçemizin birçok mahallesinden 

günlük çalışmak için her gün yüzlerce kişi 

gidiyor. OSB ile iş olanağı Çivrillilerin 

ayağına gelecek. İş için gurbete gitmeye 

de sabah servislerle başka ilçelere gitmeye 

de gerek kalmayacak” dedi. 

Çivril'in OSB konusunda çok geç 

kaldığını belirten Mustafa Cem Kılınç 

“komu ilçelerimiz Karahallı ve Dazkırı OSB 

konusunda Çivril'den daha önce girişim 

yapmış. Özdemirci, Karabedirler başta 

olmak üzere Gürpınar,Karalar, Reşadiye ve 

ilçe merkezinden birçok vatandaşımız 

buralardaki fabrikalarda çalışıyor. Çivril 

OSB faaliyete başlayınca bu fabrikalar 

Çivril'de açılacak ve Çivrilliler kendi 

memleketlerinde çalışacak” dedi. 

Denizli'ye 100 km, İzmir Limanı'na 280 

km, Uşak iline 50 km ve Çardak 

Havaalanı'na 70 km uzaklıktaki Çivril 

Organize Sanayi Bölgesi tamamlandığında 

ve faaliyete başladığında ülke ve ilçe 

ekonomisi ve kalkınmasına büyük katkı 

sağlayacak. // Serap Sofulu 

OSB YAPILACAK

ÇİVRİL 

Binlerce Kişiye İş Kapısı Olacak

KAZANACAK

Çivril Organize Sanayi Bölgesi çalışmalarını sürdüren OSB Müteşebbis 
heyeti,  kamulaştırma çalışmalarına aralıksız devam ediyor

Çivril'de nilüfer turuna çıkan tur 

tekneleri hırsızların hedefi oldu. 

Seraserli Mahallesi'ndeki koyda 

mahalle sakinlerinin liman diye 

isimlendirdikleri bölgede koyda iki tur 

teknesinin aküleri, kimliği belirsiz kişi 

veya kişilerce çalındı. Teknelerinden 

aküleri çalınan kaptan Özer Çetinkaya, 

güvenlik güçlerinden yardım istedi. 

Tekne turu mevsiminin geçmesi ve soğuk 

hava nedeniyle teklerin Işıklı Gölü'ne 

açılamadığını ifade eden Kaptan Özer 

Çetinkaya, 'Geçen yıl 1 Haziran'da 

başlayan nilüfer turları baraj gölündeki su 

seviyesinin düşmesi nedeniyle Ağustos ayı 

sonunda sona erdi. Şimdi göle ördek avı 

için gelen avcılara yönelik düzenlenen 

turlara çıkıyoruz. Olayın olduğu gün 

öğleden sonra göle tura çıktım. Aksam 

Seraserli Mahallesi'ndeki limana dönerek 

teknemi koya bağladım. Sabah tekneleri 

çalıştırmak için geldiğimde iki teknemdeki 

60 amperlik iki akünün kablolarının 

kesilerek çalındığını gördüm. Seraserli 

Mahallesi'nde tura çıkan 15, Beydilli 

Mahallesi'nde 60 ve Sundurlu 

Mahallesi'nde 12 tur teknemiz var. Kış 

ayları olduğu için bu tekneler koylarda 

çekili vaziyette duruyor. Ne yazık ki ekmek 

teknelerimiz kimliği belirsiz hırsız veya 

hırsızların hedefi haline geldi. Bir gecede 

benim iki aküm gitti. Bu olay diğer 

teknelerinde başına gelebilir. Jandarma 

ekiplerimizden bu hırsızlık olaylarıyla ilgili 

yardım istiyoruz. En kısa sürede hırsız 

veya hırsızların yakalanıp adalet önünde 

hesap vermesini istiyoruz' dedi.

 // Mehtap Kayaoğlu

TUR TEKNELERİNE HIRSIZ DADANDI
Çivril Işıklı Gölünde tura çıkan teknelere hırsız dadandı. Seraserli Mahallesindeki 
koyda iki tur teknesinin aküleri kimliği belirsiz kişi veya kişilerce çalındı
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KARGA BOKU !

Köy yerinde ikindi vak�. Çıt yok. Herkes 

susmuş, sessizlik konuşuyor. Zaman durdu 

sanki. Birden bir damlama sesi."Şıp.Şıp! "Alt 

mahalledeki çeşmenin musluğu bu. Tamir 

edilmeli. O arada yan arsaya bir karga kondu. 

Tedirgin ama ürkek değil. "Gakk!" Biraz etra� 

kolaçan e�. Sağa sola bak�, yere pisledi. Sonra 

kanatlandı, gi�. Gece bir domuz girdi o arsaya. 

Karganın pislediği yeri eşeledi. Domuz 

eşeledikçe toprağın üstündekiler alta indi. Aylar 

sonra bir fidan bi� orada. Karganın pislediği 

yerde. Yavaş yavaş büyüdü. Dal oldu, yaprak 

oldu. Ve bir ağaç oldu. İncir ağacı. Önce 

karıncalar sardı ağacı. Sonra sinekler, sonra 

börtü böcekler. En son da kuşlar. Böcekler 

ağacın filizlerini, meyvelerini yedi, kuşlar 

böcekleri. Alakargalar da incirleri. Hayvanlar 

alemi o ağacın çevresinde bir dünya 

kurmuşlardı kendilerine. Karganın pisliğiyle 

harcı karılan, domuzun eşelemesiyle temeli 

a�lan bir dünya. O yan arsada yaşam böyle süre 

giderken, bir insan çık� ortaya. Arsayı sa�n 

almış. Önce duvarlarla çevirdi dört tara�nı. 

Üstünü tel örgülerle sardı. Böylece domuzlar 

gelmez oldu. Sonra börtü böcekten şikayet e�. 

Etra� zehire boğdu. Karıncalar, sinekler, 

böcekler bir bir öldü. Ardından onları yiyen 

kuşlar. Sadece bir ağaç kaldı ayakta. Hayvan 

mezarlığında bir incir ağacı. Tek başına. En son 

onu da kes� adam. Oradaki haya� bi�rdi. Bir 

çuval inciri bok e�!

Herkes ekonomik zorluklardan yakınıyor 

haklılar, haklıyız. Biz toplum olarak değer 

yargılarımızı ,maneviya�mızı,saygımızı,sevgimizi 

kaybe�k en büyük sıkın� burada! Maddiyat 

kaybedilir tekrar kazanılır. Yoksul  birisi çalışarak 

belli bir varsıllığa ulaşabilir. İlkokulu, liseyi, 

Üniversiteyi bi�rmiş birisine eği�m sistemimiz 

yanlış sen aynı okulu tekrar okuyacaksın 

diyemeyiz bu yüzden bir nesili ha�a onların 

ye�ş�receği nesili de sayarsak önümüzdeki en 

az 2 nesili ne yazık ki kaybe�k bu yüzden 

Çevreye, doğaya bir karga boku kadar katkısı 

olmayan bir nesil ye�ş�rdik! Sabah ve Akşam 

programlarında yu�acı,yoğurtçuya kaçan, 

sünnetçiden fazla gören ablaların bağırışlarını 

izliyoruz. Ne zaman Ümmiye Koçak teyze 

gibilerin sayısı artar, köylerimizde, 

kasabalarımızda sanat, imece, koopera�fleşme 

konuşulmaya başlayıp, Tvler de Gündüz, Akşam 

programları, geceleri olmazsa olmazlarımız 

dizilerin yerini  Bilim kültür, sanat, gerçek tarih 

programları ve dizileri alırsa toplum olarak 

ileriye gideriz. Gerçek Anadolu irfanı ortaya 

çıkar. Hepimiz kendimizi  sorgulayalım. Çevreye, 

doğaya, insanlara bir karga boku kadar katkımız 

var mı diye?

Çivril hakkında yazmıyorsun diyorlar, koltuk 

sahipleri yazdıklarımdan rahatsız oluyor bana 

kızıyorlarmış. Nasıl olsa Çivrilliler birbirini 

yemeyi, kavga etmeyi seviyorlar. Doğru 

söyleyeni sevmiyorlar. Çivril’in sıpa 

hikayesindeki gibi sıpa yeniyor bi�yor ama 

hikayenin sonunda kimse sıpayı yediğini 

kabullenmiyor bazıları sadece suyuna bandım 

diyerek geçiş�riyor. Yıllar önce Sağın yobazı ile 

Solun yobazı arasında hiç bir fark  olmadığı 

öğrendiğim için susuyorum.

Esen kalın… 
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Çivril Halk Eğitim Merkezi Müdürü Hayati 

Çalım, 2024-2025 eğitim öğretim yılı ikinci 

dönem için Açık Öğretim Okulları kayıt 

yenileme işlemleri hakkında açıklamada 

bulundu.Örgün ortaöğretim kurumlarında 

2024-2025 eğitim öğretim yılında e-Okul 

sisteminde aktif kaydı olan öğrenciler 29 

Ocak 2025 tarihinden 5 Şubat 2025 tarihi 

mesai bitimine kadar, diğer öğrenciler ise 

07 Ocak 2025 tarihinden 23 Ocak 2025 

tarihi mesai bitimine kadar halk eğitimi 

merkezi müdürlüklerine başvurarak yeni 

kayıt işlemlerini yaptırabilecek.

Çivril H.E.M. Müdürü Hayati Çalım 

kayıtlarla ilgili olarak yaptığı açıklamada 

“Örgün ortaöğretim kurumlarında 2024-

2025 eğitim öğretim yılında e-Okul 

sisteminde aktif kaydı olan öğrenciler 29 

Ocak 2025 tarihinden 5 Şubat 2025 tarihi 

mesai bitimine kadar, diğer öğrenciler ise 

07 Ocak 2025 tarihinden 23 Ocak 2025 

tarihi mesai bitimine kadar halk eğitimi 

merkezi müdürlüklerine başvurarak yeni 

kayıt işlemlerini yaptırabileceklerdir. Örgün 

ortaöğretim kurumlarında 2024-2025 

eğitim öğretim yılında e-Okulsisteminde 

aktifkaydı olan öğrencilerden Ortaöğretim 

Kurumları Yönetmeliğine göre Açık 

Öğretim Lisesine geçiş hakkı olanlardan, 

Açık Öğretim Lisesine geçiş yapmak 

isteyenler kayıtlı bulundukları okulların 

bağlı olduğu il/ilçe millî eğitim müdürlükleri 

öğrenci yerleştirme ve nakil komisyonuna 

başvurarak ön onay işlemini yaptırmaları 

gerekmektedir. Ön onay işlemini 

yaptıranların kesin kayıt için en yakın halk 

eğitimi merkezi müdürlüklerine müracaat 

etmeleri gerekmektedir” dedi.

Açıklamada, öğrencilik durumu kayıt 

yenilenememiş ve beklemeli durumda olan 

öğrenciler için kayıt yenileme işlemlerinin 

07 Ocak 2025 tarihinden itibaren başlayıp, 

05 Şubat 2025 tarihinde sona ereceği 

belirtilerek bu tarihler arasında işlemlerini 

tamamlamayan öğrencilerin kayıtları 

geçerli sayılmayacağı hatırlatıldı. 

// Mehtap Kayaoğlu

AÇIK ÖĞRETİM KAYDI YAPTIRCAKLARA ÖNEMLİ DUYURU
Çivril Halk Eğitim Merkezi, 2024-2025 eğitim öğretim yılı ikinci dönem Açık Öğretim Okulları kayıt 
yenileme işlemlerinin 07 Ocak 2025'te başlayacağını ve 05 Şubat 2025'te sona ereceğini duyurdu

Denizli Büyükşehir 
Belediye Meclisi, 2025 
yılının ilk toplantısını 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu başkanlığında 
gerçekleştirdi. Toplantıda, 
Denetim Komisyonu 
üyelerinin seçimi ve Gebe 
Düve Değerlendirme 
Kurulu'nun oluşturulması 
gibi önemli kararlar alındı. 
Başkan Çavuşoğlu, 2025 
yılı için başarılar dileyerek, 
meclis çalışmalarına hız 
kesmeden devam 
edeceklerini belirtti.

Necdet Bardan Büyükşehir Belediyesi 

Denetim Komisyonunda 

Ocak ayı toplantısında, belediyenin bir 

önceki yıl gelir ve giderleri ile bunlara ilişkin 

hesap kayıt ve işlemlerinin denetlenmesi 

amacıyla Denetim Komisyonu seçimi 

gerçekleştirildi. Meclis üyeleri, gizli oyla 5 

kişilik komisyonu belirledi. 2025 yılı denetim 

komisyonuna CHP'den Çivril Belediye 

Meclis üyesi Necdet Bardan ile birlikte Salih 

Atlamaz, Mehmet Alev ve Bayram Bilgin, 

AK Parti'den ise Şükrü Yalçın seçildi.

Köye Dönüş İçin Önemli Olan Kurulda 

Koray Eren Var 

Meclis toplantısında, köyüne dönerek 

hayvancılık yapmak isteyen vatandaşlara 

gebe düve desteği sağlamak amacıyla 

Gebe Düve Değerlendirme Kurulu 

oluşturuldu. Yapılan oylamada Çivril 

Belediye Meclis Üyesi Koray Eren ile birlikte 

Yahya Söylemez, Kadir Öncan ve Hakan 

Fakıoğlu 49 oy alarak kurul asil üyeliğine 

seçildi. 

Toplantıda, 49 gündem maddesi 

oylanarak komisyonlara havale edildi. 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 

Nuri Çavuşoğlu, toplantının ardından 

yaptığı açıklamada, 2025 yılının Denizli için 

başarılı bir yıl olmasını diledi. Ayrıca, 

mecliste alınan kararların kente değer 

katacağını vurguladı. // Bülent Çakır

BÜYÜKŞEHİR KOMİSYONLARINA

 ÇİVRİLLİ ÜYELER SEÇİLDİ
Denizli Büyükşehir Belediye Meclisi 2025 yılında görev alacak komisyon ve kurul üyelerini seçti. Meclis 

salonunda yapılan toplantıda CHP Meclis üyeleri Koray Eren ve Necdet Bardan komisyon ve kurullara girdi

NECDET BARDANNECDET BARDANNECDET BARDAN KORAY ERENKORAY ERENKORAY EREN

Hali hazır Haritalarının 
onaylanmasının ardından Çivril 
Organize Sanayi Bölgesi 
Müdürlüğü Kamulaştırma 
faaliyetlerine hız verdi. 1 MİLYON 
240 BİN metrekare alan üzerine 
kurulacak sanayi bölgesinin 924 
BİN 434 Metrekarelik kısmı hazine 
arazisi olduğu 293.693,70 
metrekarelik kısmın ise şahıs 
arazisi olduğu bildirildi.

Çivril ve ülke ekonomisine büyük katkı 

sağlayacak Çivril Karma Organize Sanayi 

Bölgesi çalışmaları hız kesmeden devem 

ediyor. Denizli Valiliği, Denizli Sanayi Odası 

ve Çivril Belediyesi işbirliği ile başlanılan 

çalışmalarda hazineye ait 45 parselin OSB 

yönetimine devredilmesinin ardından 

bölgede bulunan şahıs arazilerinin 

kamulaştırılmasına başlanıldı. 

Kamulaştırma çalışmalarının 

tamamlanması için çalıştıklarını belirten 

Çivril OSB Müteşebbis Heyeti üyesi ve 

Çivril belediye Başkan Yardımcısı Mustafa 

Cem Kılınç “kamulaştırma çalışmaları için 

arazi sahipleri ile Müteşebbis Heyeti olarak 

görüşüyoruz. Belediye binamızda yapılan 

görüşmelere heyet üyelerimiz ve arazi 

sahipleri hazır bulunuyor. Çivril ve Denizli 

için hayati önem taşıyan Çivril OSB bir an 

önce faaliyete geçirmek istiyoruz” dedi.

“Arazi Sahipleri olumlu yaklaşarak 

yardımcı oluyorlar”

1 Milyon 240 BİN Metrekare alana 

kurulacak olan Organize sanayi bölgesinde 

293 BİN metrekarelik kısmın şahıslara ait 

olduğunu belirten Başkan Yardımcısı 

Mustafa Cem Kılınç “hazineye ait 45 parsel 

geçen aylarda OSB yönetimine devredildi. 

Bölgede şahıslar adına kayıtlı toplam 293 

NİN metrekarelik parseller var. Arazi 

sahipleri ile görüşmeler yapıyoruz. Birçok 

arazi sahibi OSB geleceği için olumlu 

yaklaşarak arazilerini belirlenen fiyattan 

OSB yönetimine devrediyor. Çivril ve 

ülkesini düşünen Çivrilliler OSB için 

yardımcı oluyorlar” dedi. 

“Üçüncü Şahıslara Satış Yasak”

Bölgede bulunan arazilerin üçüncü 

şahıslara satışının mümkün olmadığının 

altını çizen Müteşebbis heyeti üyesi ve 

Çivril Belediye başkan yardımcısı Mustafa 

Cem Kılınç “bölgede bulunan şahıs 

arazilerinin üçüncü şahıslara satılamaz 

şerhi var. Arazi sahibi oğluna kızına 

kardeşine bile satış yapamaz. Bu bölge 

bakanlık tarafından OSB olarak tescillendi 

ve başka amaçla kullanılamaz.293 BİN 

metrekarelik alandaki hak sahiplerinin 

tamamı ile çok kısa sürede görüşerek 

gerekli devir işlemlerini tamamlayacağız. 

Arazileri birinin toplaması alması söz 

konusu bile olamaz alım satım 

yapılamayacağı yasa ile engellendi” dedi. 

“Devletin Belirlediği Fiyattan İşlem 

Yapılıyor. Hak Kaybı Olmaması İçin 

Çalışıyoruz”

Arazilerin OSB devir işlemlerinde 

metrekare fiyatının devletin belirlediği 

kriterlere göre belirlendiğini belirten 

Mustafa Cem Kılınç “hiç karşılaşmadık 

ama arazisini yüksek fiyattan satma 

düşüncesi içine girenler olma ihtimaline 

karşı devletin ilgili birimleri bölgenin 

metrekare fiyatını belirledi. OSB 

Müteşebbis heyeti olarak belirlenen fiyat 

üzerinden işlem yapıyoruz. 

Vatandaşlarımızın hak kaybına 

uğramaması için azami gayret 

gösteriyoruz” dedi. 

“OSB adına görüşüyoruz”

Arazi ve hak sahipleri ile Çivril 

belediyesinde oluşturulan oda da 

görüşüldüğünü ifade eden Mustafa Cem 

Kılınç “bu şahsi bir iş değil. Çivril'den 

Organize Sanayi Bölgesi yönetiminde üç 

kişi yer alıyor. Müteşebbis Heyeti olarak 

bizler Çivril belediyesinde oluşturulan oda 

da Çivril Organize Sanayi Bölgesi adına 

görüşme yapıyoruz. Hak sahiplerine gerekli 

izahat ve bilgilendirmeyi yapıyoruz” dedi. 

“Binlerce kişiye iş kapısı olacak”

Çivril OSB'nin tamamlanması ve faaliyete 

geçmesiyle Çivril'de binlerce kişiye 

istihdam alanı oluşacağına dikkat çeken 

Mustafa Cem Kılınç “Çivril nüfusu 

azalmaya başlayan bir ilçe durumuna 

düştü. Elli yıl önce 60 Bin olan İlçe nüfusu 

halen 60 Bin civarında. Genç nüfus göç 

ediyor. Kurulacak OSB gençler başta 

olmak üzere binlerce Çivrilliye iş kapısı 

olacak. İlçemizin birçok mahallesinden 

günlük çalışmak için her gün yüzlerce kişi 

gidiyor. OSB ile iş olanağı Çivrillilerin 

ayağına gelecek. İş için gurbete gitmeye 

de sabah servislerle başka ilçelere gitmeye 

de gerek kalmayacak” dedi. 

Çivril'in OSB konusunda çok geç 

kaldığını belirten Mustafa Cem Kılınç 

“komu ilçelerimiz Karahallı ve Dazkırı OSB 

konusunda Çivril'den daha önce girişim 

yapmış. Özdemirci, Karabedirler başta 

olmak üzere Gürpınar,Karalar, Reşadiye ve 

ilçe merkezinden birçok vatandaşımız 

buralardaki fabrikalarda çalışıyor. Çivril 

OSB faaliyete başlayınca bu fabrikalar 

Çivril'de açılacak ve Çivrilliler kendi 

memleketlerinde çalışacak” dedi. 

Denizli'ye 100 km, İzmir Limanı'na 280 

km, Uşak iline 50 km ve Çardak 

Havaalanı'na 70 km uzaklıktaki Çivril 

Organize Sanayi Bölgesi tamamlandığında 

ve faaliyete başladığında ülke ve ilçe 

ekonomisi ve kalkınmasına büyük katkı 

sağlayacak. // Serap Sofulu 

OSB YAPILACAK

ÇİVRİL 

Binlerce Kişiye İş Kapısı Olacak

KAZANACAK

Çivril Organize Sanayi Bölgesi çalışmalarını sürdüren OSB Müteşebbis 
heyeti,  kamulaştırma çalışmalarına aralıksız devam ediyor

Çivril'de nilüfer turuna çıkan tur 

tekneleri hırsızların hedefi oldu. 

Seraserli Mahallesi'ndeki koyda 

mahalle sakinlerinin liman diye 

isimlendirdikleri bölgede koyda iki tur 

teknesinin aküleri, kimliği belirsiz kişi 

veya kişilerce çalındı. Teknelerinden 

aküleri çalınan kaptan Özer Çetinkaya, 

güvenlik güçlerinden yardım istedi. 

Tekne turu mevsiminin geçmesi ve soğuk 

hava nedeniyle teklerin Işıklı Gölü'ne 

açılamadığını ifade eden Kaptan Özer 

Çetinkaya, 'Geçen yıl 1 Haziran'da 

başlayan nilüfer turları baraj gölündeki su 

seviyesinin düşmesi nedeniyle Ağustos ayı 

sonunda sona erdi. Şimdi göle ördek avı 

için gelen avcılara yönelik düzenlenen 

turlara çıkıyoruz. Olayın olduğu gün 

öğleden sonra göle tura çıktım. Aksam 

Seraserli Mahallesi'ndeki limana dönerek 

teknemi koya bağladım. Sabah tekneleri 

çalıştırmak için geldiğimde iki teknemdeki 

60 amperlik iki akünün kablolarının 

kesilerek çalındığını gördüm. Seraserli 

Mahallesi'nde tura çıkan 15, Beydilli 

Mahallesi'nde 60 ve Sundurlu 

Mahallesi'nde 12 tur teknemiz var. Kış 

ayları olduğu için bu tekneler koylarda 

çekili vaziyette duruyor. Ne yazık ki ekmek 

teknelerimiz kimliği belirsiz hırsız veya 

hırsızların hedefi haline geldi. Bir gecede 

benim iki aküm gitti. Bu olay diğer 

teknelerinde başına gelebilir. Jandarma 

ekiplerimizden bu hırsızlık olaylarıyla ilgili 

yardım istiyoruz. En kısa sürede hırsız 

veya hırsızların yakalanıp adalet önünde 

hesap vermesini istiyoruz' dedi.

 // Mehtap Kayaoğlu

TUR TEKNELERİNE HIRSIZ DADANDI
Çivril Işıklı Gölünde tura çıkan teknelere hırsız dadandı. Seraserli Mahallesindeki 
koyda iki tur teknesinin aküleri kimliği belirsiz kişi veya kişilerce çalındı
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PROFESYONEL FUTBOLCU SÖZLEŞMELERİNİN 

HUKUKİ NİTELİĞİ

Zaman içinde futbolun amatör bir spor branşı 

olmaktan çıkıp profesyonel bir spor dalı haline 

gelmesiyle birlikte bu alanda düzenlemeler 

yapılması gereği ortaya çıkmış�r. Her ne kadar 

günümüzde futbolcular yüksek meblağlar 

karşılığında çalışıyor olsalar da sonuçta bir 

işverenin emri al�nda çalışıyor oldukları 

yadsınamaz bir gerçek�r. Profesyonel 

futbolcular aynı zamanda bir işçi sıfa�na haiz 

olmaları nedeniyle, karşı tara�nda olan ve güçlü 

nitelikteki futbol kulüplerine karşı bir takım 

haklar çerçevesinde korunmaları gerekmektedir. 

Bu kapsamda ülkemizde Türkiye Futbol 

Federasyonu bir takım önlemler alarak 

profesyonel futbolcular ile futbol kulüpleri 

arasındaki bahse�ğimiz bu ilişkinin sınırlarını 

belirleyen Talimatlar oluşturmuştur.

KAPSAMI

Profesyonel Futbolcu Sözleşmesi'nin kapsamı, 

futbol kulübü ile bir ücret karşılığında spor�f 

faaliye�e bulunmak isteyen futbolcunun 

arasındaki hak ve borçları içermektedir. 

“Profesyonel futbolcu sözleşmeleri, profesyonel 

futbolcular ile kulüpler arasında yapılan ve 

taraflara karşılıklı sorumluluklar yükleyen rızai 

sözleşmelerdir”.

Daha açıklayıcı bir ifadeyle Profesyonel 

Futbolcu Sözleşmeleri, “profesyonel takım 

kurmasına izin verilen kulüpler ile ilk defa 

profesyonel sözleşme imzalayacak amatör 

futbolcular ya da profesyonel futbolcular 

arasında yapılan ve futbolcunun futbol sporunu 

bir kulübe bağlı olarak, bir ücret karşılığında yani 

profesyonel olarak yapmayı yüklendiği ve 

tarafların bazı haklara sahip olmasını ve borçlar 

al�na girmesini öngören belirli süreli rızai bir 

sözleşmedir.”.

HUKUKİ NİTELİĞİ

Profesyonel Futbolcu Sözleşmelerinin hukuki 

niteliği günümüzde tar�şmalı bir konu haline 

gelmiş�r. Öğre�de bir görüş söz konusu bu 

sözleşmelerin tam iki tarafa borç yükleyen iş 

görme sözleşmelerinden iş sözleşmesi olduğunu 

savunurken diğer görüş ise bu sözleşmelerinin 

hukuki niteliğinin hizmet sözleşmesi olduğunu 

kabul etmiş�r. Zira TFF Tahkim Kurulu 

kararlarında da profesyonel futbolcu 

sözleşmelerinin hizmet sözleşmesi olarak 

dikkate alındığı görülmektedir.

Türk Borçlar Kanunu'nun 393. maddesine göre 

hizmet sözleşmesi; “işçinin işverene bağımlı 

olarak belirli veya belirli olmayan süreyle iş 

görmeyi ve işverenin de ona zamana veya 

yapılan işe göre ücret ödemeyi üstlendiği 

sözleşmedir”. 4857 sayılı İş Kanunu'nun 8. 

maddesine göre iş sözleşmesi; “bir tara�n (işçi) 

bağımlı olarak iş görmeyi, diğer tara�n (işveren) 

da ücret ödemeyi üstlenmesinden oluşan 

sözleşmedir. İş sözleşmesi, Kanunda aksi 

belir�lmedikçe, özel bir şekle tâbi değildir.” Bu 

iki kanun maddesi karşılaş�rıldığında ise iş 

akdinin 3 temel unsuru olan iş görme, ücret ve 

bağımlılık unsurları bakımından daha açıklayıcı 

olmaktadır.

SÖZLEŞMEDEN DOĞAN HAK VE BORÇLAR

Sözleşmenin tarafları olan kulüpler ile 

futbolcular arasında karşılıklı ve uygun irade 

beyanlarının oluşması sonucunda profesyonel 

futbolcu sözleşmesi doğmaktadır. Bu çerçevede 

taraflar hem bir takım haklara sahip olmakta 

hem de bir takım borçlar al�na girmektedirler. 

Bunları saymak gerekirse futbolcunun hakları 

ücret isteme hakkı(transfer ücre�, aylık ücret, 

maç başı ücret, primler) , ücretli izin hakkı, 

sosyal sigorta ve sendikal haklardır. Futbolcunun 

borçları ise işi yapma borcu, haya�na ve 

sağlığına özen gösterme borcu, talimatlara 

uyma borcu gibi sözleşmesel borçlardır. Ayrıca 

futbolcuların TFF Statüsü ve Talima�nda 

öngörülen yükümlülükleri yerine ge�rme borcu 

bulunmaktadır. Kulüplerin ise disiplin cezası 

verme hakkı bulunmasının yanında en önemli 

asli borçları ise ücret ödeme borcudur.

SÖZLEŞMENİN SONA ERMESİ VE 

UYUŞMAZLIKLARIN ÇÖZÜMÜ

Profesyonel Futbolcu sözleşmelerinde, hem 

kulübün hem de futbolcuların sözleşmeyi fesih 

etme hakkkı bulunmakla birlikte, Profesyonel 

Futbolcu Sözleşmelerinden doğan 

uyuşmazlıkların çözümü için ilk olarak Türkiye 

Futbol Federasyonu Uyuşmazlık Çözüm Kurulu 

yetkilidir. UÇK kararlarına karşı tarafların TFF 

Tahkim Kuruluna i�raz hakları da bulunmaktadır.

Av.Melih Nebi YAVUZ

Ak Parti Çivril İlçe Başkanı olarak göreve 

başlayan Özkan Avcı, İlçe parti binasında Ak 

Parti kadın kolları üyeleri ile istişare 

toplantısında bir araya geldi.

Yeni bir yapılanma ve toparlanma sürecine 

giren Ak Parti Çivril teşkilat başkanı Özkan 

Avcı, kadın kolları üyeleri ile bir araya geldi. 

Parti binasında gerçekleşen buluşmada 

başkan Avcı, kadın kolları üyeleri ile yeni 

dönemin yol haritası hakkında istişarelerde 

bulundu.

Ziyaret ile ilgili olarak partiden yapılan 

bilgilendirmede  “AK Parti demek sevgi 

demek, vefa demek. Milletimizin sevgisine 

mahzar olup bu sevgiye karşı canla başla 

çalışıp milletimizi başımızın tacı yapmak 

demek. AK davamızın AK Kadınları ile bir 

araya gelerek istişarelerde bulunduk.  Birlik 

ve beraberlik içinde emin adımlarla durmak 

yok yola devam” ifadeleri kullanıldı. 

// Mehtap Kayaoğlu

BAŞKAN AVCI KADIN ÜYELER İLE BULUŞTU
AK Parti Çivril İlçe Başkanı Özkan Avcı, İlçe Kadın Kolları üyeleri ile bir araya geldi

Çivril Şevkiye Özel Fen Lisesi tiyatro 

grubu Türk Dili ve Edebiyatı Öğretmeni 

Şükran Işık yönetmenliğinde 'Komşu köyün 

delisi' adlı oyunu 2 ay süren hummalı bir 

çalışmanın ardından seyirciyle buluşturdu. 

Tek perdelik 'Komşu köyün delisi' oyununu 

sahneleyen tiyatro ekibi gösterdikleri 

performansla izleyenleri kahkahaya 

boğarken, izleyicilerden büyük alkış aldı.

Okulun konferans salonunda 

sahnelenen oyunu Çivril Kaymakamı 

Hasan Akbulut, İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök, Emniyet Müdürü Asım 

Kayacı eşleri ile birlikte izledi. Kaymakam 

Hasan Akbulut ve İlçe Milli eğitim Müdürü 

yaklaşık bir saat süren oyunun ardından 

öğrencileri gösterdikleri başarılı 

performanstan dolayı tebrik etti.

Okul müdürü Tuğrul Boztepe oyunun 

sahnelenmesinde emeği geçen öğretmen 

ve öğrencileri tebrik ederek oyunu 

izlemeye gelen herkese teşekkür etti. Okul 

Müdürü Boztepe tiyatro oyunu 

sahnelemenin zorluğuna dikkat çekerek 

“tiyatro oyunları özel bir disiplin ve sabır 

gerektirir. Öğrencilerimiz de bu oyunda 

tiyatronun içerdiği sabrı ve disiplini 

fazlasıyla gösterdi. Tiyatro çalışmasında 

yer alan tüm öğrencilerimizin gösterdikleri 

başarıdan dolayı tebrik ediyor, oyunu 

izlemeye gelen herkese de teşekkür 

ediyorum” dedi.

Oyunu sahneleyen öğrencileri tebrik 

eden Kaymakam Hasan Akbulut tiyatronun 

çok önemli bir sanat etkinliği olduğunu 

vurgulayarak, “Çivril'de bu tür sanatsal 

etkinliklerin yapılmasını destekliyoruz. 

Okul idaresini, öğretmen ve öğrencileri 

performans ve başarılarından dolayı tebrik 

ediyorum” dedi. Gençler ve çocukların 

geleceğe hazırlanmasında kültürel 

etkinliklerin büyük öneme sahip olduğunu 

da sözlerine ekleyen Kaymakam Akbulut, 

"Eğitici bir sanat dalı olan tiyatro, toplumun 

eğitimine, kültürüne ve estetik 

duyarlılığının gelişmesine önemli katkı 

sağlamaktadır” ifadelerinde bulundu.

 // Bülent Çakır

Öğrencilerin Sahne Becerisi Ayakta Alkışlandı
Çivril'de öğrenciler tarafında sahnelenen tiyatro oyunu büyük ilgi gördü. Çivril Şevkiye Özel Fen 
Lisesi Tiyatro Topluluğu öğrencilerinin sahnelediği 'Komşu Köyün Delisi' oyunu ayakta alkışlandı

Ekmek zammı ile ilgili 
konuşan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş asgari ücretle 
açlığa mahkum edilen 
vatandaş ekmek zammı ile 
ölüme terk edildi” dedi. Parti 
binasında haftalık basın 
buluşmasında konuşan CHP 
İlçe Başkanı Bedri Ataş 
ekonomik sıkıntılar 
yüzünden toplumun büyük 
bir kesiminin zor şartlar 
altında yaşamak zorunda 
kaldığını ifade etti. 

Emekli maaşı ve asgari ücretli ailelerin 

yaşam şartlarının her geçen gün 

zorlaştığını ifade eden Başkan Ataş 

“AKP hükümeti kendine yakını daha 

zengin ederken halkı, emekliyi ve asgari 

ücretliyi ölüme mahkum ediyor. 14 Bin 

lira emekli maaşı alan birinin bu maaş 

ile hayatını idame ettirmesi neredeyse 

imkansız. Aynı şekilde 22 Bin lira asgari 

ücretli birisinin kira verdikten sonra 

evine bakması nasıl mümkün olur. 22 

bin TL asgari ücret alan biri 10 – 12 bin 

lira kira verse geriye 10 Bin ile 8 bin 500 

TL arasında bir para kalıyor. Bu asgari 

ücretle çalışan çocuğuna mı bakacak? 

Fatura mı ödeyecek? Ülkenin düştüğü 

durum bu” dedi.

Emeklilerin dinlenmesi gerektiği 

dönemde yeni bir işte çalışmak zorunda 

kaldığını ifade eden Başkan Ataş 

“emekli olanlar yeni bir iş bulup 

çalışmak zorunda kalıyor. İnsanlar ek iş 

yapmak zorunda kalıyor. AKP 

hükümetinin aldığı ekonomik kararların 

sonucu insanları yaşlılıkta da çalışmaya 

zorluyor” dedi.

Ekmeğe yapılan zam ile emekli ve 

asgari ücretlilerin kemerlerini sıkmak 

zorunda kaldığını ifade eden CHP İlçe 

Başkanı Ataş “kemerde sıkacak delik 

kalmadı ama yapılan zamlar asgari 

ücretli ve emeklilere bir kemerde bir 

delik daha açtıracak” dedi.

Fırıncı esnafının artan maliyetler 

karşısında zam yapmak zorunda 

kaldığını belirten Bedri Ataş “fırıncı 

esnafımız da ekmeğini kazanma 

peşinde. Artan maliyetler yüzünden 

yaptıkları zam yüzünden halk ile karşı 

karşıya geliyorlar. AKP hükümetinin 

yanlış ekonomi politikaları fırıncı esnafı 

başta olmak üzere herkesi zor durumda 

bırakıyor” dedi. // Ebru Atar 

CHP'den Ekmek Zammına Tepki
Çivril'de ekmeğe yapılan zam tepki ile karşılandı. CHP Çivril İlçe Başkanı 
Bedri Ataş yaptığı basın açıklamasında ekmeğe yapılan zammı eleştirdi

Çivril Belediyesi öğrencilerin 
yarıyıl tatilini eğlenceli ve 
öğretici etkinliklerle 
renklendirmeye hazırlanıyor. 
Çivrilli çocuklar tatil boyunca 
tiyatrodan sinemaya, 
şenliklerden sirk gösterimine 
birçok aktivite ile buluşuyor. 
Düzenlenecek etkinliklerle 
çocukların, derslere ara 
verilen bu süreçte okul 
döneminin stresini atarak 
keyifli vakit geçirmesi 
amaçlanıyor. 

25 Ocak- 31 Ocak tarihleri arasında 

yapılacak etkinlikler hologram sirk gösterisi 

ile başlayacak. 3 farklı seansta 

gerçekleşecek sirk gösterimi Şevkiye Özel 

Fen Lisesi Konferans Salonu'nda 14.00-

15.00, 18.00-19.00 ve 19.00-20.00 

saatlerinde olacak. Diğer etkinlik Kral 

Cıbıldak adlı tiyatro oyunu Şevkiye Özel 

Fen Lisesi Konferans Salonu'nda saat 

19.30'da başlayacak.  

Çivril Belediyesi tarafından düzenlenen 

etkinlikler çerçevesinde 27 Ocak Pazartesi, 

29 Ocak Çarşamba ve 31 Ocak Cuma 

günleri Tren Yolu Gar Binası Toplantı 

Salonu'nda öğrenciler sinema keyfi 

yaşayacak. Etkinlikler, 28 Ocak'ta 

düzenlenecek çocuk şenlikleri ile devam 

edecek.  Recep Yazıcıoğlu Konferans 

Salonu'ndaki şenlik,  şenlik 14.00-16.00 

saatleri arasında yapılacak. 

Konu ile ilgili konuşan Çivril Belediye 

Başkanı Semih Dere; “Yarıyıl tatiline 

kavuşmak çocuklarımız için büyük bir 

mutluluk. Hazırladığımız etkinliklerle 

çocuklarımızın bu mutluluğuna ortak olmak 

istiyoruz. Tüm çocuklarımızın karne 

sevinçlerini paylaşmak, birlikte eğlenip 

birlikte öğrenmek için etkinliklerimize 

bekliyoruz.” dedi.“// Ebru Atar

ARA TATİL HEDİYESİ ÇİVRİL BELEDİYESİNDEN
Çivril Belediyesi yarıyıl tatiline giren öğrenciler için ücretsiz etkinlikler düzenleyecek

Gençlik il Spor Müdürlüğü'nün okul sporları okullar arası genç erkekler masa tenisi 

müsabakalarında mücadele eden Nevişet Kameroğlu ortaokulu turnuvaya katılan 28 takım 

arasından Denizli 3.sü olmayı başardı.

Düzenlenen turnuvada mücadele ettiği rakipleri yenerek finale kalan Nevişet Kameroğlu 

ortaokulu masa tenisi takımı, turnuvadan üçüncülükle ayrıldı. Maç sonrası takım sporcuları 

Kaan Öztürk ve Osman Menderes Tort,madalyalarını Gençlik ve Spor İl Müdürü Ömer 

İlman'ın elinden aldı. 

İlçe Milli eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök yayınladığı mesajla turnuvaya katılarak madalya 

kazanan öğrencileri tebrik ederek başarılarının devamını diledi. Gök kutlama mesajında 

“Denizli Okul Sporları Masa Tenisi Turnuvasında İlçemiz Nevişet Kameroğlu Ortaokulu Masa 

Tenisi Takımı Yıldız Erkekler Takım üçüncüsü olmuştur. Takımda oynayan öğrencilerimiz Kaan 

Öztürk ve Osman Menderes Tort'u tebrik ederiz. Takım Antrenörümüz Beden Eğitimi 

Öğretmenimiz Şükran Marendere'yi geleceğin sporcularının yetişmesindeki emeklerinden 

dolayı teşekkür ederiz” ifadelerini kullandı. // Bülent Çakır

Çivrilli Öğrenciler Masa Tenisinde Üçüncü Oldu
Denizli'de düzenlenen okul Sporları turnuvasına katılan Nevişet 
Kameroğlu öğrenci ler i  Yı ld ız  Erkek lerde üçüncü o ldu

İlçe genelinde eğitim veren 65 okulda, eğitim öğretim gören 

yaklaşık 10 bin öğrenci karne alarak yarıyıl tatiline başladı. 

Çivril'de yaklaşık 800 öğretmen de yarıyılın sona ermesi ile 

birlikte tatile girmiş oldu.  Okulların ilk dönem tatiline girmesi 

nedeniyle Gümüşsu ortaokulu ve İlkokulunda düzenlenen karne 

törenine katılan kaymakam Hasan Akbulut öğrencilerin karne 

heyecanına ortak oldu.

İlçe Milli eğitim Müdürü ile birlikte okulun karne töreninde 

öğrencilere karne veren kaymakam ve protokol üyeleri 

öğrencilere başarı dileyerek güzel bir tatil geçirmelerini öğütledi. 

Öğrencilere başarı dileklerinde bulunulması ve güzel bir tatil 

geçirmesi dileklerinin ardından karneler dağıtıldı. Öğrenciler 15 

günlük tatilin ardından ise ikinci dönem için 3 Şubat 2025 

Pazartesi günü tekrar okullarına dönerek, eğitim öğretime 

devam edecekler. 2024-2025 eğitim yılının ikinci dönemi, 3 

Şubat 2025 Pazartesi günü başlayacak ve 20 Haziran 2025‟te 

sona erecek. Öğrenciler, Şubat tatilinde dinlenme fırsatı bularak 

ikinci döneme enerji dolu bir şekilde başlayacaklar. // Ebru Atar 

Çivril'de Öğrenciler Karne Sevinci Yaşadı
2024-2025 Eğitim ve Öğretim Yılının ilk dönemi sona erdi. Çivril'de yaklaşık 10 bin öğrenci karne almanın mutluluğunu yaşadı
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PROFESYONEL FUTBOLCU SÖZLEŞMELERİNİN 

HUKUKİ NİTELİĞİ

Zaman içinde futbolun amatör bir spor branşı 

olmaktan çıkıp profesyonel bir spor dalı haline 

gelmesiyle birlikte bu alanda düzenlemeler 

yapılması gereği ortaya çıkmış�r. Her ne kadar 

günümüzde futbolcular yüksek meblağlar 

karşılığında çalışıyor olsalar da sonuçta bir 

işverenin emri al�nda çalışıyor oldukları 

yadsınamaz bir gerçek�r. Profesyonel 

futbolcular aynı zamanda bir işçi sıfa�na haiz 

olmaları nedeniyle, karşı tara�nda olan ve güçlü 

nitelikteki futbol kulüplerine karşı bir takım 

haklar çerçevesinde korunmaları gerekmektedir. 

Bu kapsamda ülkemizde Türkiye Futbol 

Federasyonu bir takım önlemler alarak 

profesyonel futbolcular ile futbol kulüpleri 

arasındaki bahse�ğimiz bu ilişkinin sınırlarını 

belirleyen Talimatlar oluşturmuştur.

KAPSAMI

Profesyonel Futbolcu Sözleşmesi'nin kapsamı, 

futbol kulübü ile bir ücret karşılığında spor�f 

faaliye�e bulunmak isteyen futbolcunun 

arasındaki hak ve borçları içermektedir. 

“Profesyonel futbolcu sözleşmeleri, profesyonel 

futbolcular ile kulüpler arasında yapılan ve 

taraflara karşılıklı sorumluluklar yükleyen rızai 

sözleşmelerdir”.

Daha açıklayıcı bir ifadeyle Profesyonel 

Futbolcu Sözleşmeleri, “profesyonel takım 

kurmasına izin verilen kulüpler ile ilk defa 

profesyonel sözleşme imzalayacak amatör 

futbolcular ya da profesyonel futbolcular 

arasında yapılan ve futbolcunun futbol sporunu 

bir kulübe bağlı olarak, bir ücret karşılığında yani 

profesyonel olarak yapmayı yüklendiği ve 

tarafların bazı haklara sahip olmasını ve borçlar 

al�na girmesini öngören belirli süreli rızai bir 

sözleşmedir.”.

HUKUKİ NİTELİĞİ

Profesyonel Futbolcu Sözleşmelerinin hukuki 

niteliği günümüzde tar�şmalı bir konu haline 

gelmiş�r. Öğre�de bir görüş söz konusu bu 

sözleşmelerin tam iki tarafa borç yükleyen iş 

görme sözleşmelerinden iş sözleşmesi olduğunu 

savunurken diğer görüş ise bu sözleşmelerinin 

hukuki niteliğinin hizmet sözleşmesi olduğunu 

kabul etmiş�r. Zira TFF Tahkim Kurulu 

kararlarında da profesyonel futbolcu 

sözleşmelerinin hizmet sözleşmesi olarak 

dikkate alındığı görülmektedir.

Türk Borçlar Kanunu'nun 393. maddesine göre 

hizmet sözleşmesi; “işçinin işverene bağımlı 

olarak belirli veya belirli olmayan süreyle iş 

görmeyi ve işverenin de ona zamana veya 

yapılan işe göre ücret ödemeyi üstlendiği 

sözleşmedir”. 4857 sayılı İş Kanunu'nun 8. 

maddesine göre iş sözleşmesi; “bir tara�n (işçi) 

bağımlı olarak iş görmeyi, diğer tara�n (işveren) 

da ücret ödemeyi üstlenmesinden oluşan 

sözleşmedir. İş sözleşmesi, Kanunda aksi 

belir�lmedikçe, özel bir şekle tâbi değildir.” Bu 

iki kanun maddesi karşılaş�rıldığında ise iş 

akdinin 3 temel unsuru olan iş görme, ücret ve 

bağımlılık unsurları bakımından daha açıklayıcı 

olmaktadır.

SÖZLEŞMEDEN DOĞAN HAK VE BORÇLAR

Sözleşmenin tarafları olan kulüpler ile 

futbolcular arasında karşılıklı ve uygun irade 

beyanlarının oluşması sonucunda profesyonel 

futbolcu sözleşmesi doğmaktadır. Bu çerçevede 

taraflar hem bir takım haklara sahip olmakta 

hem de bir takım borçlar al�na girmektedirler. 

Bunları saymak gerekirse futbolcunun hakları 

ücret isteme hakkı(transfer ücre�, aylık ücret, 

maç başı ücret, primler) , ücretli izin hakkı, 

sosyal sigorta ve sendikal haklardır. Futbolcunun 

borçları ise işi yapma borcu, haya�na ve 

sağlığına özen gösterme borcu, talimatlara 

uyma borcu gibi sözleşmesel borçlardır. Ayrıca 

futbolcuların TFF Statüsü ve Talima�nda 

öngörülen yükümlülükleri yerine ge�rme borcu 

bulunmaktadır. Kulüplerin ise disiplin cezası 

verme hakkı bulunmasının yanında en önemli 

asli borçları ise ücret ödeme borcudur.

SÖZLEŞMENİN SONA ERMESİ VE 

UYUŞMAZLIKLARIN ÇÖZÜMÜ

Profesyonel Futbolcu sözleşmelerinde, hem 

kulübün hem de futbolcuların sözleşmeyi fesih 

etme hakkkı bulunmakla birlikte, Profesyonel 

Futbolcu Sözleşmelerinden doğan 

uyuşmazlıkların çözümü için ilk olarak Türkiye 

Futbol Federasyonu Uyuşmazlık Çözüm Kurulu 

yetkilidir. UÇK kararlarına karşı tarafların TFF 

Tahkim Kuruluna i�raz hakları da bulunmaktadır.

Av.Melih Nebi YAVUZ

Ak Parti Çivril İlçe Başkanı olarak göreve 

başlayan Özkan Avcı, İlçe parti binasında Ak 

Parti kadın kolları üyeleri ile istişare 

toplantısında bir araya geldi.

Yeni bir yapılanma ve toparlanma sürecine 

giren Ak Parti Çivril teşkilat başkanı Özkan 

Avcı, kadın kolları üyeleri ile bir araya geldi. 

Parti binasında gerçekleşen buluşmada 

başkan Avcı, kadın kolları üyeleri ile yeni 

dönemin yol haritası hakkında istişarelerde 

bulundu.

Ziyaret ile ilgili olarak partiden yapılan 

bilgilendirmede  “AK Parti demek sevgi 

demek, vefa demek. Milletimizin sevgisine 

mahzar olup bu sevgiye karşı canla başla 

çalışıp milletimizi başımızın tacı yapmak 

demek. AK davamızın AK Kadınları ile bir 

araya gelerek istişarelerde bulunduk.  Birlik 

ve beraberlik içinde emin adımlarla durmak 

yok yola devam” ifadeleri kullanıldı. 

// Mehtap Kayaoğlu

BAŞKAN AVCI KADIN ÜYELER İLE BULUŞTU
AK Parti Çivril İlçe Başkanı Özkan Avcı, İlçe Kadın Kolları üyeleri ile bir araya geldi

Çivril Şevkiye Özel Fen Lisesi tiyatro 

grubu Türk Dili ve Edebiyatı Öğretmeni 

Şükran Işık yönetmenliğinde 'Komşu köyün 

delisi' adlı oyunu 2 ay süren hummalı bir 

çalışmanın ardından seyirciyle buluşturdu. 

Tek perdelik 'Komşu köyün delisi' oyununu 

sahneleyen tiyatro ekibi gösterdikleri 

performansla izleyenleri kahkahaya 

boğarken, izleyicilerden büyük alkış aldı.

Okulun konferans salonunda 

sahnelenen oyunu Çivril Kaymakamı 

Hasan Akbulut, İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök, Emniyet Müdürü Asım 

Kayacı eşleri ile birlikte izledi. Kaymakam 

Hasan Akbulut ve İlçe Milli eğitim Müdürü 

yaklaşık bir saat süren oyunun ardından 

öğrencileri gösterdikleri başarılı 

performanstan dolayı tebrik etti.

Okul müdürü Tuğrul Boztepe oyunun 

sahnelenmesinde emeği geçen öğretmen 

ve öğrencileri tebrik ederek oyunu 

izlemeye gelen herkese teşekkür etti. Okul 

Müdürü Boztepe tiyatro oyunu 

sahnelemenin zorluğuna dikkat çekerek 

“tiyatro oyunları özel bir disiplin ve sabır 

gerektirir. Öğrencilerimiz de bu oyunda 

tiyatronun içerdiği sabrı ve disiplini 

fazlasıyla gösterdi. Tiyatro çalışmasında 

yer alan tüm öğrencilerimizin gösterdikleri 

başarıdan dolayı tebrik ediyor, oyunu 

izlemeye gelen herkese de teşekkür 

ediyorum” dedi.

Oyunu sahneleyen öğrencileri tebrik 

eden Kaymakam Hasan Akbulut tiyatronun 

çok önemli bir sanat etkinliği olduğunu 

vurgulayarak, “Çivril'de bu tür sanatsal 

etkinliklerin yapılmasını destekliyoruz. 

Okul idaresini, öğretmen ve öğrencileri 

performans ve başarılarından dolayı tebrik 

ediyorum” dedi. Gençler ve çocukların 

geleceğe hazırlanmasında kültürel 

etkinliklerin büyük öneme sahip olduğunu 

da sözlerine ekleyen Kaymakam Akbulut, 

"Eğitici bir sanat dalı olan tiyatro, toplumun 

eğitimine, kültürüne ve estetik 

duyarlılığının gelişmesine önemli katkı 

sağlamaktadır” ifadelerinde bulundu.

 // Bülent Çakır

Öğrencilerin Sahne Becerisi Ayakta Alkışlandı
Çivril'de öğrenciler tarafında sahnelenen tiyatro oyunu büyük ilgi gördü. Çivril Şevkiye Özel Fen 
Lisesi Tiyatro Topluluğu öğrencilerinin sahnelediği 'Komşu Köyün Delisi' oyunu ayakta alkışlandı

Ekmek zammı ile ilgili 
konuşan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş asgari ücretle 
açlığa mahkum edilen 
vatandaş ekmek zammı ile 
ölüme terk edildi” dedi. Parti 
binasında haftalık basın 
buluşmasında konuşan CHP 
İlçe Başkanı Bedri Ataş 
ekonomik sıkıntılar 
yüzünden toplumun büyük 
bir kesiminin zor şartlar 
altında yaşamak zorunda 
kaldığını ifade etti. 

Emekli maaşı ve asgari ücretli ailelerin 

yaşam şartlarının her geçen gün 

zorlaştığını ifade eden Başkan Ataş 

“AKP hükümeti kendine yakını daha 

zengin ederken halkı, emekliyi ve asgari 

ücretliyi ölüme mahkum ediyor. 14 Bin 

lira emekli maaşı alan birinin bu maaş 

ile hayatını idame ettirmesi neredeyse 

imkansız. Aynı şekilde 22 Bin lira asgari 

ücretli birisinin kira verdikten sonra 

evine bakması nasıl mümkün olur. 22 

bin TL asgari ücret alan biri 10 – 12 bin 

lira kira verse geriye 10 Bin ile 8 bin 500 

TL arasında bir para kalıyor. Bu asgari 

ücretle çalışan çocuğuna mı bakacak? 

Fatura mı ödeyecek? Ülkenin düştüğü 

durum bu” dedi.

Emeklilerin dinlenmesi gerektiği 

dönemde yeni bir işte çalışmak zorunda 

kaldığını ifade eden Başkan Ataş 

“emekli olanlar yeni bir iş bulup 

çalışmak zorunda kalıyor. İnsanlar ek iş 

yapmak zorunda kalıyor. AKP 

hükümetinin aldığı ekonomik kararların 

sonucu insanları yaşlılıkta da çalışmaya 

zorluyor” dedi.

Ekmeğe yapılan zam ile emekli ve 

asgari ücretlilerin kemerlerini sıkmak 

zorunda kaldığını ifade eden CHP İlçe 

Başkanı Ataş “kemerde sıkacak delik 

kalmadı ama yapılan zamlar asgari 

ücretli ve emeklilere bir kemerde bir 

delik daha açtıracak” dedi.

Fırıncı esnafının artan maliyetler 

karşısında zam yapmak zorunda 

kaldığını belirten Bedri Ataş “fırıncı 

esnafımız da ekmeğini kazanma 

peşinde. Artan maliyetler yüzünden 

yaptıkları zam yüzünden halk ile karşı 

karşıya geliyorlar. AKP hükümetinin 

yanlış ekonomi politikaları fırıncı esnafı 

başta olmak üzere herkesi zor durumda 

bırakıyor” dedi. // Ebru Atar 

CHP'den Ekmek Zammına Tepki
Çivril'de ekmeğe yapılan zam tepki ile karşılandı. CHP Çivril İlçe Başkanı 
Bedri Ataş yaptığı basın açıklamasında ekmeğe yapılan zammı eleştirdi

Çivril Belediyesi öğrencilerin 
yarıyıl tatilini eğlenceli ve 
öğretici etkinliklerle 
renklendirmeye hazırlanıyor. 
Çivrilli çocuklar tatil boyunca 
tiyatrodan sinemaya, 
şenliklerden sirk gösterimine 
birçok aktivite ile buluşuyor. 
Düzenlenecek etkinliklerle 
çocukların, derslere ara 
verilen bu süreçte okul 
döneminin stresini atarak 
keyifli vakit geçirmesi 
amaçlanıyor. 

25 Ocak- 31 Ocak tarihleri arasında 

yapılacak etkinlikler hologram sirk gösterisi 

ile başlayacak. 3 farklı seansta 

gerçekleşecek sirk gösterimi Şevkiye Özel 

Fen Lisesi Konferans Salonu'nda 14.00-

15.00, 18.00-19.00 ve 19.00-20.00 

saatlerinde olacak. Diğer etkinlik Kral 

Cıbıldak adlı tiyatro oyunu Şevkiye Özel 

Fen Lisesi Konferans Salonu'nda saat 

19.30'da başlayacak.  

Çivril Belediyesi tarafından düzenlenen 

etkinlikler çerçevesinde 27 Ocak Pazartesi, 

29 Ocak Çarşamba ve 31 Ocak Cuma 

günleri Tren Yolu Gar Binası Toplantı 

Salonu'nda öğrenciler sinema keyfi 

yaşayacak. Etkinlikler, 28 Ocak'ta 

düzenlenecek çocuk şenlikleri ile devam 

edecek.  Recep Yazıcıoğlu Konferans 

Salonu'ndaki şenlik,  şenlik 14.00-16.00 

saatleri arasında yapılacak. 

Konu ile ilgili konuşan Çivril Belediye 

Başkanı Semih Dere; “Yarıyıl tatiline 

kavuşmak çocuklarımız için büyük bir 

mutluluk. Hazırladığımız etkinliklerle 

çocuklarımızın bu mutluluğuna ortak olmak 

istiyoruz. Tüm çocuklarımızın karne 

sevinçlerini paylaşmak, birlikte eğlenip 

birlikte öğrenmek için etkinliklerimize 

bekliyoruz.” dedi.“// Ebru Atar

ARA TATİL HEDİYESİ ÇİVRİL BELEDİYESİNDEN
Çivril Belediyesi yarıyıl tatiline giren öğrenciler için ücretsiz etkinlikler düzenleyecek

Gençlik il Spor Müdürlüğü'nün okul sporları okullar arası genç erkekler masa tenisi 

müsabakalarında mücadele eden Nevişet Kameroğlu ortaokulu turnuvaya katılan 28 takım 

arasından Denizli 3.sü olmayı başardı.

Düzenlenen turnuvada mücadele ettiği rakipleri yenerek finale kalan Nevişet Kameroğlu 

ortaokulu masa tenisi takımı, turnuvadan üçüncülükle ayrıldı. Maç sonrası takım sporcuları 

Kaan Öztürk ve Osman Menderes Tort,madalyalarını Gençlik ve Spor İl Müdürü Ömer 

İlman'ın elinden aldı. 

İlçe Milli eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök yayınladığı mesajla turnuvaya katılarak madalya 

kazanan öğrencileri tebrik ederek başarılarının devamını diledi. Gök kutlama mesajında 

“Denizli Okul Sporları Masa Tenisi Turnuvasında İlçemiz Nevişet Kameroğlu Ortaokulu Masa 

Tenisi Takımı Yıldız Erkekler Takım üçüncüsü olmuştur. Takımda oynayan öğrencilerimiz Kaan 

Öztürk ve Osman Menderes Tort'u tebrik ederiz. Takım Antrenörümüz Beden Eğitimi 

Öğretmenimiz Şükran Marendere'yi geleceğin sporcularının yetişmesindeki emeklerinden 

dolayı teşekkür ederiz” ifadelerini kullandı. // Bülent Çakır

Çivrilli Öğrenciler Masa Tenisinde Üçüncü Oldu
Denizli'de düzenlenen okul Sporları turnuvasına katılan Nevişet 
Kameroğlu öğrenci ler i  Yı ld ız  Erkek lerde üçüncü o ldu

İlçe genelinde eğitim veren 65 okulda, eğitim öğretim gören 

yaklaşık 10 bin öğrenci karne alarak yarıyıl tatiline başladı. 

Çivril'de yaklaşık 800 öğretmen de yarıyılın sona ermesi ile 

birlikte tatile girmiş oldu.  Okulların ilk dönem tatiline girmesi 

nedeniyle Gümüşsu ortaokulu ve İlkokulunda düzenlenen karne 

törenine katılan kaymakam Hasan Akbulut öğrencilerin karne 

heyecanına ortak oldu.

İlçe Milli eğitim Müdürü ile birlikte okulun karne töreninde 

öğrencilere karne veren kaymakam ve protokol üyeleri 

öğrencilere başarı dileyerek güzel bir tatil geçirmelerini öğütledi. 

Öğrencilere başarı dileklerinde bulunulması ve güzel bir tatil 

geçirmesi dileklerinin ardından karneler dağıtıldı. Öğrenciler 15 

günlük tatilin ardından ise ikinci dönem için 3 Şubat 2025 

Pazartesi günü tekrar okullarına dönerek, eğitim öğretime 

devam edecekler. 2024-2025 eğitim yılının ikinci dönemi, 3 

Şubat 2025 Pazartesi günü başlayacak ve 20 Haziran 2025‟te 

sona erecek. Öğrenciler, Şubat tatilinde dinlenme fırsatı bularak 

ikinci döneme enerji dolu bir şekilde başlayacaklar. // Ebru Atar 

Çivril'de Öğrenciler Karne Sevinci Yaşadı
2024-2025 Eğitim ve Öğretim Yılının ilk dönemi sona erdi. Çivril'de yaklaşık 10 bin öğrenci karne almanın mutluluğunu yaşadı
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ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİAKARYAKIT ÜRÜNLERİ
ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİ

Akaryakıt Ürünleri mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP 
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN:2025/71659
1-İdarenin
a) Adı    :ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİ
b) Adresi   :STADYUM MAHALLESİ YAHYA KEMAL CADDESİ 
     NO:50/B 20600 ÇİVRİL/DENİZLİ
c) Telefon ve faks numarası :2587137517 - 2587139177
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası  :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    :Akaryakıt Ürünleri
b) Niteliği, türü ve miktarı :10.000 Litre Kurşunsuz Benzin 30.000 Litre Motorin

Ayrıntılı bilgiye EKAP'ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer   :Birim Sorumluluk Sahası İçerisinde Arazide Çalışan İş 

Makinelerine, Gümüşsu ve Emirhisar Şubelerindeki 
Araçlara, Tankerler, Diğer Araçlar İçin Pompa 
İstasyonundan Teslim Edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi  :Sözleşme imzalandıktan sonra 5 (beş) iş günü 
içerisinde peyder pey 31.12.2025 tarihine kadardır.

d) İşe başlama tarihi  :15.03.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati   :25.02.2025 - 14:00
B) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)  :Çivril Sulama Birliği Stadyum Mahallesi Yahya Kemal 

Caddesi No:50/B
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri 
ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri 
gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat 
gereğince alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin 
bilgiler:
Bayilik Yazısı ve Bayilik Sözleşmesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP'tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye 
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3'ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın No:ILN02158728

Çivril Belediyesi baştan aşağı 
yenilenen Saray Mahallesi'nin 
kaldırımlarına estetiklik ve 
işlevsellik kazandırmak için 
ıhlamur ağaçları dikti.  

2024 yılın son günlerinde başlayan yol 

ve kaldırım çalışmaları ile Saray 

Mahallesi'nin yolları Çivril Belediyesi ile 

Denizli Büyükşehir Belediyesi'nin işbirliği ile 

baştan aşağı yenileniyor. Çalışmalar 

kapsamında yenilenen kaldırımlara Çivril 

Belediyesi Park ve Bahçeler ekipleri 

tarafından Ihlamur ağaçları dikildi. Çivril 

Belediyesi, Saray Mahallesi'nde uzun 

süredir beklenen kaldırım yenileme 

çalışmalarını tamamlayarak mahalle 

sakinlerine modern bir yaşam alanı 

sunmayı hedefliyor. 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 

yapılan çalışmaları yerinde inceleyerek 

mahalle sakinleri ile bir araya geldi. Başkan 

Dere, yapılan çalışmalar ile ilgili şu 

açıklamalarda bulundu. “Çivril'i her yönüyle 

daha yaşanabilir bir ilçe haline getirmek için 

gece gündüz demeden çalışıyoruz. Bir 

yandan yıllardır yapılmayan Saray 

Mahallemizin yollarını yapıyor, bir yandan 

da Saray Mahallemizdeki kaldırımları sil 

baştan yenileyerek hem modern hem de 

kullanışlı bir hale getiriyoruz. Bunun 

yanında mahallemizi yeşillendirmek ve 

çevreye estetik bir değer kazandırmak için 

kaldırımlar boyunca ıhlamur ağaçları 

dikiyoruz. Gelecek nesillere daha Yeşil bir 

Çivril bırakmak için bu ağaçları bir bir 

toprakla buluşturuyoruz. Bizler gelecek 

yüzyıllar için bugün dikilecek bir fidanın 

dahi farkındayız. Çivrillilerin akciğeri olacak 

fidanları toprakla buluşturuyor ve onları 

koruyacak projelere hep birlikte imza 

atıyoruz. Daha yeşil ve daha yaşanılabilir 

bir Çivril için çalışmalarımızı var gücümüzle 

sürdüreceğiz.”

Mahalle sakinleri, yapılan çalışmaların 

kendilerini çok memnun ettiğini dile 

getirerek;  “Kaldırımlarımız uzun zamandır 

yenilenmeyi bekliyordu. Belediye, hem 

kaldırımlarımızı yeniledi hem de 

mahallemize ıhlamur ağaçlarıyla güzel bir 

görünüm kazandırdı. Bu çalışmalar için 

emeği geçen herkese teşekkür ederiz.” 

dediler. 

Çevre düzenlemesine büyük önem 

veren belediye ekipleri, ağaçların düzenli 

olarak bakımının yapılacağını ve 

mahalledeki yeşil alanların artırılması için 

çalışmaların süreceğini belirtti. 

// Mehtap Kayaoğlu

YENİLENEN KALDIRIMLAR 

Çivril Belediyesi ve Denizli Büyükşehir Belediyesi işbirliği ile yol ve kaldırım 
çalışması yapılan Çivril saray Mahallesine Ihlamur ağaçları dikildi

IHLAMUR AĞAÇLARI İLE SÜSLENDİ

Mahalle ve okul ziyaretleri kapsamında 

Gümüşsu mahallesini ziyaret eden kaymakam 

Hasan Akbulut Gümüşsu Ortaokulu ve 

İlkokulunda eğitim gören öğrencilerle bir araya 

geldi. Sınıfları gezen kaymakam Akbulut, karne 

törenine de katılarak öğrencilerin karnelerini 

verdi. 

2024-2025 eğitim öğretim döneminin ilk yarısı 

öğrencilerin karne almasıyla sona erdi. 

Kaymakam Hasan Akbulut, Milli Eğitim Müdürü 

Dr. Mehmet Gök, Emniyet Müdürü ve İlçe 

Jandarma Komutanı ile birlikte Gümüşsu 

İlkokulunu ziyaret ederek öğrencilere 

karnelerini dağıttı. Karne töreni öncesi 

öğretmen ve idareciler ile bir araya gelen 

kaymakam Akbulut, okulun ve öğrencilerin 

eksik ve ihtiyaçları hakkında bilgi aldı.

Sınıfları da ziyaret eden Kaymakam Hasan 

Akbulut bir süre öğrencilerle sohbet etti. 

Öğrencilerin karne mutluluğunu paylaşarak 

tebrik eden ve iyi tatiller dileyen Kaymakam 

Akbulut “ Yılın ilk karnesini alıyorsunuz. 

Tatilinizi güzel ve verimli bir şekilde 

geçirmelisiniz. Tatilde kitap okumayı 

unutmayın. Hepinizi tebrik ediyor, mutlu tatiller 

diliyorum” dedi. 

Sınıf ziyaretinin ardından düzenlenen karne 

dağıtım programına katılan kaymakam Hasan 

Akbulut, Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı, İlçe Jandarma 

Komutanı Jandarma Teğmen Ali Çolak ve 

Gümüşsu Mahalle muhtarı Muhammed Bayık 

ile birlikte öğrencilerin karnelerini verdi. 

Başarılı öğrencileri tebrik eden Akbulut, 

öğrencilere tatilde kitap okumaları tavsiyesinde 

bulundu. Kaymakam Akbulut ve 

beraberindekiler, karnelerini alan öğrenciler ve 

aileleri hatıra fotoğrafı çekildi. 

// Bülent Çakır

ÖĞRENCİLERİN KARNE 
Gümüşsu Mahallesini ziyaret eden Kaymakam Hasan Akbulut 
buradaki okullarda bulunan öğrencilerinin karne törenine katıldı

HEYECANINA ORTAK OLDULAR 

3'er yıllık dönemler halinde 15 yaş 

grubundaki öğrencilerin kazanmış 

oldukları bilgi ve becerileri değerlendiren 

bir araştırma olan Uluslararası öğrenci 

değerlendirme programı olan PISA 

programına Denizli'yi temsilen 2025 

yılında Beycesultan Mesleki ve Teknik 

Anadolu Lisesi katılıyor.

Okulun değerlendirme programı PISA'ya 

katılmasından ve ülkemizi temsil etmesinden 

olayı mutlu olduklarını belirten okul müdürü 

Ziya Kacakaplan öğrencilere başarı dileyerek  

“Ülkemizi temsilen 2025 PISA değerlendirme 

programına okulumuz öğrencileri de 

katılacaktır. Katılacak bütün öğrencilerimize 

başarılar diliyorum” dedi. 

Okulu ziyaret eden ve öğrencilerle bir 

araya gelen İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök'te yaptığı değerlendirmede 

PISA'nın temel amacının öğrencilerin okulda 

öğrendikleri bilgi ve becerileri günlük 

yaşamda kullanma becerisini ölçmek 

olduğunu belirterek “PISA araştırması 

ülkemizde Milli Eğitim Bakanlığı Ölçme, 

Değerlendirme ve Sınav Hizmetleri Genel 

Müdürlüğü bünyesinde Veri Analizi, İzleme 

ve Değerlendirme Daire Başkanlığı 

tarafından yürütülmektedir. Uluslararası 

uygulamada Çivril Beycesultan MTAL olarak 

ülkemizi, ilimizi ve ilçemizi temsil etmenin 

gururu ve mutluluğunu yaşıyoruz” diye 

konuştu.

İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

ziyarette idareci ve öğretmenlerin yanış sıra 

öğrencilerle de bir araya gelerek bir süre 

sohbet etti. // Bülent Çakır 

Beycesultan MTAL PISA Programında Ülkemizi temsil edecek 
Ekonomik İşbirliği ve Kalkınma örgütü OECD tarafından düzenlenen PISA'ya bu yıl 
ülkemizi temsilen Çivril Beycesultan Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi katılıyor

Bölgesel Amatör Lig 7. Grupta mücadele eden iki 

Denizli takımının karşılaşmasında Yeşil Çivril Belediye 

spor ilk yarıda bulduğu goller ile rakibi Sarayköy sporu 

farklı yendi. Yeşil Çivril Belediyespor bu galibiyet ile 

puanını 27 yaptı.

Hedefi 3 lig olan Yeşil Çivril Belediye spor ikinci yarıya 

hızlı başladı. Evinde oynadığı maçta Sarayköy sporu 5 -

0 yenen yeşil Çivril Belediye spor zirve yarışını 

sürdürdü. 

Maça hızlı başlayan Yeşil Çivril Belediye spor 2'nci 

dakikada Ali Helvacı'nın attığı gol ile 1 – 0 öne geçti. 

Golden sonra rakibine baskı kuran yeşil beyazlı ekip 

6'ncı dakikada Uğur Gezer'in golüyle durumu 2 – 0 

yaptı. İkinci golden iki dakika sonra sahneye çıkan 

Hasan Hüseyin Şahin skoru 3 – 0 yaptı. Arka arkaya 

attığı goller ile maçın üstünlüğünü eline geçiren Yeşil 

Çivril belediye spor maçın 16'ncı dakikasında ilk yarının 

sonucunu belirledi 4 -0.

Soyunma odasına önde giden Yeşil Çivril Belediye 

spor ikinci yarıda rakibine oyun ve atak şansı tanımadı. 

İkinci yarıyı antrenman havasında değerlendiren yeşil 

Çivril Belediye spor maçın 85'nci dakikasında Furkan 

Parsak'ın attığı gol ile maçın skorunu belirledi.

Yeşil Çivril Belediye spor yeni transferlerinin 

yıldızlaştığı maç sonunda galibiyeti seyircisi ile kutladı. 

// Mehtap Kayaoğlu

YENİ TRANSFERLER YILDIZLAŞTI TAKIM FARKA GİTTİ
Ligin ikinci yarısına evinde oynadığı Sarayköy spor maçı ile 
başlayan Yeşil Çivril Belediye spor rakibini farklı yendi
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ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİAKARYAKIT ÜRÜNLERİ
ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİ

Akaryakıt Ürünleri mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine 
göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP 
üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN:2025/71659
1-İdarenin
a) Adı    :ÇİVRİL SULAMA BİRLİĞİ
b) Adresi   :STADYUM MAHALLESİ YAHYA KEMAL CADDESİ 
     NO:50/B 20600 ÇİVRİL/DENİZLİ
c) Telefon ve faks numarası :2587137517 - 2587139177
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası  :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    :Akaryakıt Ürünleri
b) Niteliği, türü ve miktarı :10.000 Litre Kurşunsuz Benzin 30.000 Litre Motorin

Ayrıntılı bilgiye EKAP'ta yer alan ihale dokümanı 
içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer   :Birim Sorumluluk Sahası İçerisinde Arazide Çalışan İş 

Makinelerine, Gümüşsu ve Emirhisar Şubelerindeki 
Araçlara, Tankerler, Diğer Araçlar İçin Pompa 
İstasyonundan Teslim Edilecektir.

ç) Süresi/teslim tarihi  :Sözleşme imzalandıktan sonra 5 (beş) iş günü 
içerisinde peyder pey 31.12.2025 tarihine kadardır.

d) İşe başlama tarihi  :15.03.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati   :25.02.2025 - 14:00
B) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres)  :Çivril Sulama Birliği Stadyum Mahallesi Yahya Kemal 

Caddesi No:50/B
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri 
ile fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri 
gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat 
gereğince alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin 
bilgiler:
Bayilik Yazısı ve Bayilik Sözleşmesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP'tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye 
ihalenin tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif 
verecek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri 
zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile 
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP 
üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3'ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim 
günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                             Basın No:ILN02158728

Çivril Belediyesi baştan aşağı 
yenilenen Saray Mahallesi'nin 
kaldırımlarına estetiklik ve 
işlevsellik kazandırmak için 
ıhlamur ağaçları dikti.  

2024 yılın son günlerinde başlayan yol 

ve kaldırım çalışmaları ile Saray 

Mahallesi'nin yolları Çivril Belediyesi ile 

Denizli Büyükşehir Belediyesi'nin işbirliği ile 

baştan aşağı yenileniyor. Çalışmalar 

kapsamında yenilenen kaldırımlara Çivril 

Belediyesi Park ve Bahçeler ekipleri 

tarafından Ihlamur ağaçları dikildi. Çivril 

Belediyesi, Saray Mahallesi'nde uzun 

süredir beklenen kaldırım yenileme 

çalışmalarını tamamlayarak mahalle 

sakinlerine modern bir yaşam alanı 

sunmayı hedefliyor. 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 

yapılan çalışmaları yerinde inceleyerek 

mahalle sakinleri ile bir araya geldi. Başkan 

Dere, yapılan çalışmalar ile ilgili şu 

açıklamalarda bulundu. “Çivril'i her yönüyle 

daha yaşanabilir bir ilçe haline getirmek için 

gece gündüz demeden çalışıyoruz. Bir 

yandan yıllardır yapılmayan Saray 

Mahallemizin yollarını yapıyor, bir yandan 

da Saray Mahallemizdeki kaldırımları sil 

baştan yenileyerek hem modern hem de 

kullanışlı bir hale getiriyoruz. Bunun 

yanında mahallemizi yeşillendirmek ve 

çevreye estetik bir değer kazandırmak için 

kaldırımlar boyunca ıhlamur ağaçları 

dikiyoruz. Gelecek nesillere daha Yeşil bir 

Çivril bırakmak için bu ağaçları bir bir 

toprakla buluşturuyoruz. Bizler gelecek 

yüzyıllar için bugün dikilecek bir fidanın 

dahi farkındayız. Çivrillilerin akciğeri olacak 

fidanları toprakla buluşturuyor ve onları 

koruyacak projelere hep birlikte imza 

atıyoruz. Daha yeşil ve daha yaşanılabilir 

bir Çivril için çalışmalarımızı var gücümüzle 

sürdüreceğiz.”

Mahalle sakinleri, yapılan çalışmaların 

kendilerini çok memnun ettiğini dile 

getirerek;  “Kaldırımlarımız uzun zamandır 

yenilenmeyi bekliyordu. Belediye, hem 

kaldırımlarımızı yeniledi hem de 

mahallemize ıhlamur ağaçlarıyla güzel bir 

görünüm kazandırdı. Bu çalışmalar için 

emeği geçen herkese teşekkür ederiz.” 

dediler. 

Çevre düzenlemesine büyük önem 

veren belediye ekipleri, ağaçların düzenli 

olarak bakımının yapılacağını ve 

mahalledeki yeşil alanların artırılması için 

çalışmaların süreceğini belirtti. 

// Mehtap Kayaoğlu

YENİLENEN KALDIRIMLAR 

Çivril Belediyesi ve Denizli Büyükşehir Belediyesi işbirliği ile yol ve kaldırım 
çalışması yapılan Çivril saray Mahallesine Ihlamur ağaçları dikildi

IHLAMUR AĞAÇLARI İLE SÜSLENDİ

Mahalle ve okul ziyaretleri kapsamında 

Gümüşsu mahallesini ziyaret eden kaymakam 

Hasan Akbulut Gümüşsu Ortaokulu ve 

İlkokulunda eğitim gören öğrencilerle bir araya 

geldi. Sınıfları gezen kaymakam Akbulut, karne 

törenine de katılarak öğrencilerin karnelerini 

verdi. 

2024-2025 eğitim öğretim döneminin ilk yarısı 

öğrencilerin karne almasıyla sona erdi. 

Kaymakam Hasan Akbulut, Milli Eğitim Müdürü 

Dr. Mehmet Gök, Emniyet Müdürü ve İlçe 

Jandarma Komutanı ile birlikte Gümüşsu 

İlkokulunu ziyaret ederek öğrencilere 

karnelerini dağıttı. Karne töreni öncesi 

öğretmen ve idareciler ile bir araya gelen 

kaymakam Akbulut, okulun ve öğrencilerin 

eksik ve ihtiyaçları hakkında bilgi aldı.

Sınıfları da ziyaret eden Kaymakam Hasan 

Akbulut bir süre öğrencilerle sohbet etti. 

Öğrencilerin karne mutluluğunu paylaşarak 

tebrik eden ve iyi tatiller dileyen Kaymakam 

Akbulut “ Yılın ilk karnesini alıyorsunuz. 

Tatilinizi güzel ve verimli bir şekilde 

geçirmelisiniz. Tatilde kitap okumayı 

unutmayın. Hepinizi tebrik ediyor, mutlu tatiller 

diliyorum” dedi. 

Sınıf ziyaretinin ardından düzenlenen karne 

dağıtım programına katılan kaymakam Hasan 

Akbulut, Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı, İlçe Jandarma 

Komutanı Jandarma Teğmen Ali Çolak ve 

Gümüşsu Mahalle muhtarı Muhammed Bayık 

ile birlikte öğrencilerin karnelerini verdi. 

Başarılı öğrencileri tebrik eden Akbulut, 

öğrencilere tatilde kitap okumaları tavsiyesinde 

bulundu. Kaymakam Akbulut ve 

beraberindekiler, karnelerini alan öğrenciler ve 

aileleri hatıra fotoğrafı çekildi. 

// Bülent Çakır

ÖĞRENCİLERİN KARNE 
Gümüşsu Mahallesini ziyaret eden Kaymakam Hasan Akbulut 
buradaki okullarda bulunan öğrencilerinin karne törenine katıldı

HEYECANINA ORTAK OLDULAR 

3'er yıllık dönemler halinde 15 yaş 

grubundaki öğrencilerin kazanmış 

oldukları bilgi ve becerileri değerlendiren 

bir araştırma olan Uluslararası öğrenci 

değerlendirme programı olan PISA 

programına Denizli'yi temsilen 2025 

yılında Beycesultan Mesleki ve Teknik 

Anadolu Lisesi katılıyor.

Okulun değerlendirme programı PISA'ya 

katılmasından ve ülkemizi temsil etmesinden 

olayı mutlu olduklarını belirten okul müdürü 

Ziya Kacakaplan öğrencilere başarı dileyerek  

“Ülkemizi temsilen 2025 PISA değerlendirme 

programına okulumuz öğrencileri de 

katılacaktır. Katılacak bütün öğrencilerimize 

başarılar diliyorum” dedi. 

Okulu ziyaret eden ve öğrencilerle bir 

araya gelen İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 

Mehmet Gök'te yaptığı değerlendirmede 

PISA'nın temel amacının öğrencilerin okulda 

öğrendikleri bilgi ve becerileri günlük 

yaşamda kullanma becerisini ölçmek 

olduğunu belirterek “PISA araştırması 

ülkemizde Milli Eğitim Bakanlığı Ölçme, 

Değerlendirme ve Sınav Hizmetleri Genel 

Müdürlüğü bünyesinde Veri Analizi, İzleme 

ve Değerlendirme Daire Başkanlığı 

tarafından yürütülmektedir. Uluslararası 

uygulamada Çivril Beycesultan MTAL olarak 

ülkemizi, ilimizi ve ilçemizi temsil etmenin 

gururu ve mutluluğunu yaşıyoruz” diye 

konuştu.

İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

ziyarette idareci ve öğretmenlerin yanış sıra 

öğrencilerle de bir araya gelerek bir süre 

sohbet etti. // Bülent Çakır 

Beycesultan MTAL PISA Programında Ülkemizi temsil edecek 
Ekonomik İşbirliği ve Kalkınma örgütü OECD tarafından düzenlenen PISA'ya bu yıl 
ülkemizi temsilen Çivril Beycesultan Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi katılıyor

Bölgesel Amatör Lig 7. Grupta mücadele eden iki 

Denizli takımının karşılaşmasında Yeşil Çivril Belediye 

spor ilk yarıda bulduğu goller ile rakibi Sarayköy sporu 

farklı yendi. Yeşil Çivril Belediyespor bu galibiyet ile 

puanını 27 yaptı.

Hedefi 3 lig olan Yeşil Çivril Belediye spor ikinci yarıya 

hızlı başladı. Evinde oynadığı maçta Sarayköy sporu 5 -

0 yenen yeşil Çivril Belediye spor zirve yarışını 

sürdürdü. 

Maça hızlı başlayan Yeşil Çivril Belediye spor 2'nci 

dakikada Ali Helvacı'nın attığı gol ile 1 – 0 öne geçti. 

Golden sonra rakibine baskı kuran yeşil beyazlı ekip 

6'ncı dakikada Uğur Gezer'in golüyle durumu 2 – 0 

yaptı. İkinci golden iki dakika sonra sahneye çıkan 

Hasan Hüseyin Şahin skoru 3 – 0 yaptı. Arka arkaya 

attığı goller ile maçın üstünlüğünü eline geçiren Yeşil 

Çivril belediye spor maçın 16'ncı dakikasında ilk yarının 

sonucunu belirledi 4 -0.

Soyunma odasına önde giden Yeşil Çivril Belediye 

spor ikinci yarıda rakibine oyun ve atak şansı tanımadı. 

İkinci yarıyı antrenman havasında değerlendiren yeşil 

Çivril Belediye spor maçın 85'nci dakikasında Furkan 

Parsak'ın attığı gol ile maçın skorunu belirledi.

Yeşil Çivril Belediye spor yeni transferlerinin 

yıldızlaştığı maç sonunda galibiyeti seyircisi ile kutladı. 

// Mehtap Kayaoğlu

YENİ TRANSFERLER YILDIZLAŞTI TAKIM FARKA GİTTİ
Ligin ikinci yarısına evinde oynadığı Sarayköy spor maçı ile 
başlayan Yeşil Çivril Belediye spor rakibini farklı yendi
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Nazım Hikmet'in 
klasiklerinden biri olan 
“Yaşamak Güzel Şey 
Be Kardeşim” eserinin 
tiyatro gösterisi Denizli 
Büyükşehir Belediyesi 
ev sahipliğinde 
sahnelendi.

Nazım Hikmet'in unutulmaz eseri “Yaşamak 
Güzel Şey Be Kardeşim”tiyatro severlerle 
buluştu. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi Mehmet Gazi Salonu'nda sahnelenen 
oyun, izleyenlere unutulmaz bir gece yaşattı. 

Etkinliğe Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Ali Marım ve çok sayıda davetli 
katıldı. Metin Coşkun, Orhan Aydın ve İlayda 
Çevik'in sahnedeki güçlü performanslarıyla 
hayat bulan eser, izleyicilere hayat, umut ve 
mücadele dolu bir hikâye sundu. Ahmet 
Kazanbal'ın yönetmenliğini üstlendiği bu 
etkileyici oyun, usta sanatçı Eylem Şafak 
Aydın Yetiş'in anısına sahnelendi ve 
izleyicilerden büyük beğeni topladı.Yoğun 
katılımın olduğu etkinlikte, Nazım Hikmet'in 
hayatı ve fikirleri, sahne ışıkları altında bir kez 
daha ölümsüzleşti. Oyun sonunda sanatçılar, 
izleyicilerden büyük alkış aldı. Tiyatro 
gösterisinin sonunda Başkanvekili Ali Marım 
oyunculara plaket takdim etti. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediye Meclisi, 
2025'in ilk 
toplantısında, doğum 
yapan annelerden 
üniversite 
öğrencilerine, çölyak 
hastalarından arıcılara 

pek çok projede önemli 
kararlar aldı.  

Denizli Büyükşehir Belediye Meclisi yeni 
yılın ilk toplantısını gerçekleştirdi. Ocak Ayı 
Toplantısı 1. Birleşimi Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, ikinci 
birleşim ise Meclis Başkanvekili Ali Marım 
başkanlığında toplandı. Meclis'te doğum 
yapan annelerden üniversite öğrencilerine, 
çölyak hastalarından arıcılara dek pek çok 
projede yeni müjdeler geldi. Gündemin 3. 

Maddesinde çölyak hastası vatandaşlara 
glütensiz gıda yardımı yapılmasına ilişkin 
usul ve esaslar belirlendi. Denizli ili sınırları 
içinde yaşayan en fazla iki asgari ücret geliri 
olan hastalara glütensiz gıda yardımı 
yapılması karara bağlandı. Gündemin 5. 
maddesinde doğum yapan annelere verilen 
yardım miktarı 4 bin liradan 5 bin liraya 
çıkarılması kararlaştırılırken, gündemin 6. 
maddesinde ise arı yetiştiriciliğini geliştirmek 
ve yetiştiricileri desteklemek amacıyla il 
genelinde arıcılık yapan yetiştiricilere, arıcı 
ekipman desteği verilmesine ilişkin usul ve 

esaslar belirlendi. 

Misafirhane ücretlerinde indirime gidildi

Eğitim, sağlık, görev ve diğer nedenlerle 
ilimize gelen vatandaşların, uygun ekonomik 
şartlar altında geçici konaklama ihtiyaçlarını 
karşılamak üzere kente kazandırılan 
Zübeyde Hanım Kız Öğrenci Konuk Evi'nin 
misafirhane ücret tarifesi; aylık tek kişilik 
odada 5 bin 200 TL'den 4 bin, iki kişilik 
odada kişi başına 3 bin 900 TL'den 3 bin 
TL'ye, dört kişilik odada kişi başına 2 bin 600 
TL'den  2 bin TL'ye düşürülmesine karar 
verildi. // Haber Merkezi

Denizli Organize 
Sanayi Bölge 
Müdürlüğü ve 
KOSGEB işbirliğinde 
Bölgedeki 
sanayicilere yönelik 
“KOSGEB Küresel 
Rekabetçi ve Kapasite 
Geliştirme Destek 
Programı Tanıtım 
Toplantısı” 
düzenlendi. 

Denizli OSB Müdürlüğü ve KOSGEB'in 
işbirliğinde Denizli OSB Konferans 
Salonu'nda Bölgedeki sanayicilere yönelik 
etkinlik düzenlendi. “KOSGEB Küresel 
Rekabetçi ve Kapasite Geliştirme Destek 
Programı” konulu tanıtım toplantısında; 
KOSGEB Kobi Uzmanı Ender Ayvacı 
katılımcıları gerçekleştirdiği sunumla destek 
programı hakkında bilgilendirdi.

Programın katkılarından söz eden Kobi 
Uzmanı Ender Ayvacı; “ Program ile 
KOBİ'lerin  verimliliğini, dayanıklılığını, 
üretimini, Pazar büyüklüğünü ve kurumsal 
kapasitesini attırmaya yönelik ölçek 
büyütme yatırımlarına ve büyük işletmelerin 
tedarikçilerinin geliştirilmesine katkı 
sağlamak amaçlanmaktadır. Program 
kapsamında, işletmelerin makine-teçhizat, 
kalıp, yazılım, personel, hizmet alımı 

giderleri ve işletme sermayesi için finansal 
kuruluşlardan kullanacakları kredinin 
faiz/kar payı giderlerine finansal 
kuruluşlarla imzalanan protokol hükümleri 
kapsamında geri ödemesiz destek 
sağlanacaktır” dedi.

Toplantı sonunda katılımcılar merak 
ettikleri konular hakkında bilgi alma fırsatı 
da buldu.  // Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ YILIN İLK TOPLANTISINDA

ÖNEMLİ KARARLAR ALDI

KOSGEB DESTEKLERİ SANAYİCİLERE ANLATILDINAZIM HİKMET TİYATRO SAHNESİNDE HAYAT BULDU

T.C. Pamukkale 
Belediye Başkanı Ali 
Rıza Ertemur, Denizli 
basını ile bir araya 
geldi. Gazetecilerle 
Pamukkale ilçesini ve 
Pamukkale 
Belediyesi'nin 
çalışmalarını konuşan 
Başkan Ertemur, 
“2025'de projelerle 
karşınıza çıkacağız ve 
birlikte daha güzel 
yerlere, daha güzel 
yollara yürüyeceğimize 
inanıyorum” dedi.

Geçtiğimiz hafta planlanan 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü buluşmasını gecikmeli de 
olsa gerçekleştirmenin mutluluğunu 
yaşadıklarını belirten Pamukkale Belediye 
Başkanı Ali Rıza Ertemur, Denizli basınıyla 
bir araya geldi. BaşkanErtemur'un ev 
sahipliğinde EmporiaHotel'de gerçekleşen 
buluşmaya, Belediye Başkan Yardımcıları 
Himmet Yavaş, Av. Uğur Çizmecioğlu, Denizli 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Osman Nuri 
Boyacı, Cemiyet Yönetim Kurulu üyeleri ile 
Denizli'de görev yapan basın mensupları 
katıldı. Gazetecilerin sorularını da yanıtlayan 
Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, 2024 yılı değerlendirmesi yaparak, 
2025 yılında yapılacak olan projelerle ilgili 
bilgiler verdi. 

BAŞKAN ERTEMUR, 2024 YILINI 
DEĞERLENDİRDİ

Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, gazetecilerle buluşmasında 
Pamukkale Belediyesi'nde 2024 yılında hem 

yönetimi hem de ekonomiyi disiplin altına 
aldıklarını ifade etti. Başkan Ertemur, “Bu 
şehirde yaşayan insanların mutluluğu, güler 
yüzü, sevgiyi, dostluğu hakettiklerini 
inanarak, geçtiğimiz 9 aylık sürede 
Pamukkale Belediyesi'nin yönetimini, 
ekonomisini ciddi anlamda disiplin altına 
aldık” dedi. Nisan 2024'de belediyenin 
ekonomik anlamda çok zor durumda 
olduğunu ama buna rağmen bu zorlukları 
bahane etmediklerinin altını çizen 
BaşkanErtemur, “Geldiğimiz noktada 
kasamız bomboştu. Bu 9 ay da çok ciddi yol 
kat ettik. 5 Nisan 2024'de Pamukkale 
Belediyesi'nin 1 Milyar 250 Milyon TL 
borcuvardı. 15 Ocak 2025 itibariyle, bunu 
970 Milyon TL'ye indirdik. Şunu da belirtmek 
isterim ki, SSK ve Maliyeye bizim dönemden 
1 kuruş borcumuz yok. Geldiğimizde geçmiş 
dönem 28 Milyon SSK borcu vardı. Gelir 
gelmez bu borcu yapılandırdık” diye konuştu. 

“ÇÖP POŞETLERİNİN DAĞITIMI SÜREKLİ 
GERÇEKLEŞECEK”

2025 yılının artık projeleri hayata geçirme 
yılı olduğunu ifade eden Pamukkale Belediye 
Başkanı Ali Rıza Ertemur,  çöp poşetlerinin 
sürekli dağıtılacağını da Pamukkale halkının 
bilmesini istedi. Başkan Ertemur, “Artık 2025 
kendi bütçemiz, 2025 kendi projelerimiz. 
2025'de daha farklı bir Pamukkale ile 

karşınızda olacağız. Aynı zamanda da 
yatırımlarımızda devam ediyor. En büyük 
yatırımımız, 7 yıldır atıl durumda duran 
Bağbaşı Mahallesi'nde ki Pamukkale Gençlik 
Merkezi oldu. Irlıganlı, Eldenizli ve 
Pamukkale'de pazaryerlerinin yapımı devam 
ediyor. 9.Halk Ekmek büfemizi açtık. Çöp 
poşetlerimizi zorluklara rağmen dağıtmayı 
başardık. Çöp poşetiyle ilgili yeni dönem 
ihalemizi yaptık ve artık çöp poşetlerimizi 
sürekli dağıtacağız. 2025 yılında projelerle 
karşınızda olacağız. Hakikaten Denizli'mize, 
Pamukkale'mize yakışır projeler bunlar. 
Kendi hayallerimiz var. Onları 
gerçekleştirmek istiyoruz. Bugüne kadar çok 
fazla dokunulmayan bir şehir Pamukkale. 
Ben geldiğim günden bugüne söylüyorum. 
Benim asla oy kaygım yok. Çünkü oy kaygısı 
taşıyan kişi asla iş yapamaz. 9 ayımız hatta 
1 sene geçti diyebiliriz, bu kalan 4 yıl 
içerisindefarklı bir Pamukkale dizayn etmek 
istiyoruz. 2024'de elimizde kırık, su akıtan bir 
testi vardı. Biz ona yama yapmıştık. Ama 
2025 yılında yepyeni bir testi alacağız. 
Çünkü, Pamukkale halkı en iyiyi, en güzelini 
hak ediyor” diye konuştu. Gazetecilerin tek 
tek sorularını da yanıtlayan Belediye Başkanı 
Ali Rıza Ertemur, tüm gazetecilerle 
seslenerek, “Bu şehri birlikte yönetmeye 
talibiz. Birlikte daha güzel yerlere, daha 
güzel yollara yürüyeceğimize inanıyorum” 
dedi. // Haber Merkezi

BAŞKAN ERTEMUR, GAZETECİLERLE

PAMUKKALE'Yİ KONUŞTU

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi Kent 
Konseyi Kadın Meclisi, 
hijyen konusunda 
farkındalık yaratmaya 

yönelik anlamlı bir 
etkinlik düzenledi.

Albayrak Borsa İstanbul Meslek ve Teknik 
Anadolu Lisesi ziyaret edilerek kız 
öğrencilere hijyen eğitimi verildi.

Eğitimlerde, el ve ağız hijyeni konularına 
dikkat çekilirken, öğrenciler hayati öneme 

sahip bilgileri öğrenme imkanı buldu. 
Programa Kent Konseyi Kadın Meclisi 
Başkanı Meral Alten, yürütme kurulu üyeleri, 
Kent Konseyi Genel Sekreteri Baran Akın ve 
çok sayıda öğrenci katıldı. Etkinlikte 
enfeksiyon uzmanı Profesör Dr. Hüseyin 
Turgut, el hijyeninin sağlık üzerindeki 
etkilerini vurgularken, Diş Hekimi Banu Çiftçi 
ise ağız hijyeni konusundaki önerilerini 
paylaştı. Öğrencilerin yoğun ilgisiyle 
karşılanan etkinlikte, sağlık alanında bilinçli 

bireyler yetiştirmenin önemi bir kez daha 
gözler önüne serildi.

Eğitimler sürecek

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi 
Kadın Meclisi Başkanı Meral Alten, etkinliğe 
ev sahipliği yapan okul yönetimine nazik 
misafirperverliklerinden dolayı teşekkür 
ederek, ilerleyen dönemlerde öğrencilerle 
daha sık bir araya gelmeyi arzu ettiklerini 
ifade etti. // Haber Merkezi

KENT KONSEYİ KADIN MECLİSİ'NDEN HİJYEN EĞİTİMİ
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Nazım Hikmet'in 
klasiklerinden biri olan 
“Yaşamak Güzel Şey 
Be Kardeşim” eserinin 
tiyatro gösterisi Denizli 
Büyükşehir Belediyesi 
ev sahipliğinde 
sahnelendi.

Nazım Hikmet'in unutulmaz eseri “Yaşamak 
Güzel Şey Be Kardeşim”tiyatro severlerle 
buluştu. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi Mehmet Gazi Salonu'nda sahnelenen 
oyun, izleyenlere unutulmaz bir gece yaşattı. 

Etkinliğe Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Ali Marım ve çok sayıda davetli 
katıldı. Metin Coşkun, Orhan Aydın ve İlayda 
Çevik'in sahnedeki güçlü performanslarıyla 
hayat bulan eser, izleyicilere hayat, umut ve 
mücadele dolu bir hikâye sundu. Ahmet 
Kazanbal'ın yönetmenliğini üstlendiği bu 
etkileyici oyun, usta sanatçı Eylem Şafak 
Aydın Yetiş'in anısına sahnelendi ve 
izleyicilerden büyük beğeni topladı.Yoğun 
katılımın olduğu etkinlikte, Nazım Hikmet'in 
hayatı ve fikirleri, sahne ışıkları altında bir kez 
daha ölümsüzleşti. Oyun sonunda sanatçılar, 
izleyicilerden büyük alkış aldı. Tiyatro 
gösterisinin sonunda Başkanvekili Ali Marım 
oyunculara plaket takdim etti. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediye Meclisi, 
2025'in ilk 
toplantısında, doğum 
yapan annelerden 
üniversite 
öğrencilerine, çölyak 
hastalarından arıcılara 

pek çok projede önemli 
kararlar aldı.  

Denizli Büyükşehir Belediye Meclisi yeni 
yılın ilk toplantısını gerçekleştirdi. Ocak Ayı 
Toplantısı 1. Birleşimi Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, ikinci 
birleşim ise Meclis Başkanvekili Ali Marım 
başkanlığında toplandı. Meclis'te doğum 
yapan annelerden üniversite öğrencilerine, 
çölyak hastalarından arıcılara dek pek çok 
projede yeni müjdeler geldi. Gündemin 3. 

Maddesinde çölyak hastası vatandaşlara 
glütensiz gıda yardımı yapılmasına ilişkin 
usul ve esaslar belirlendi. Denizli ili sınırları 
içinde yaşayan en fazla iki asgari ücret geliri 
olan hastalara glütensiz gıda yardımı 
yapılması karara bağlandı. Gündemin 5. 
maddesinde doğum yapan annelere verilen 
yardım miktarı 4 bin liradan 5 bin liraya 
çıkarılması kararlaştırılırken, gündemin 6. 
maddesinde ise arı yetiştiriciliğini geliştirmek 
ve yetiştiricileri desteklemek amacıyla il 
genelinde arıcılık yapan yetiştiricilere, arıcı 
ekipman desteği verilmesine ilişkin usul ve 

esaslar belirlendi. 

Misafirhane ücretlerinde indirime gidildi

Eğitim, sağlık, görev ve diğer nedenlerle 
ilimize gelen vatandaşların, uygun ekonomik 
şartlar altında geçici konaklama ihtiyaçlarını 
karşılamak üzere kente kazandırılan 
Zübeyde Hanım Kız Öğrenci Konuk Evi'nin 
misafirhane ücret tarifesi; aylık tek kişilik 
odada 5 bin 200 TL'den 4 bin, iki kişilik 
odada kişi başına 3 bin 900 TL'den 3 bin 
TL'ye, dört kişilik odada kişi başına 2 bin 600 
TL'den  2 bin TL'ye düşürülmesine karar 
verildi. // Haber Merkezi

Denizli Organize 
Sanayi Bölge 
Müdürlüğü ve 
KOSGEB işbirliğinde 
Bölgedeki 
sanayicilere yönelik 
“KOSGEB Küresel 
Rekabetçi ve Kapasite 
Geliştirme Destek 
Programı Tanıtım 
Toplantısı” 
düzenlendi. 

Denizli OSB Müdürlüğü ve KOSGEB'in 
işbirliğinde Denizli OSB Konferans 
Salonu'nda Bölgedeki sanayicilere yönelik 
etkinlik düzenlendi. “KOSGEB Küresel 
Rekabetçi ve Kapasite Geliştirme Destek 
Programı” konulu tanıtım toplantısında; 
KOSGEB Kobi Uzmanı Ender Ayvacı 
katılımcıları gerçekleştirdiği sunumla destek 
programı hakkında bilgilendirdi.

Programın katkılarından söz eden Kobi 
Uzmanı Ender Ayvacı; “ Program ile 
KOBİ'lerin  verimliliğini, dayanıklılığını, 
üretimini, Pazar büyüklüğünü ve kurumsal 
kapasitesini attırmaya yönelik ölçek 
büyütme yatırımlarına ve büyük işletmelerin 
tedarikçilerinin geliştirilmesine katkı 
sağlamak amaçlanmaktadır. Program 
kapsamında, işletmelerin makine-teçhizat, 
kalıp, yazılım, personel, hizmet alımı 

giderleri ve işletme sermayesi için finansal 
kuruluşlardan kullanacakları kredinin 
faiz/kar payı giderlerine finansal 
kuruluşlarla imzalanan protokol hükümleri 
kapsamında geri ödemesiz destek 
sağlanacaktır” dedi.

Toplantı sonunda katılımcılar merak 
ettikleri konular hakkında bilgi alma fırsatı 
da buldu.  // Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ YILIN İLK TOPLANTISINDA

ÖNEMLİ KARARLAR ALDI

KOSGEB DESTEKLERİ SANAYİCİLERE ANLATILDINAZIM HİKMET TİYATRO SAHNESİNDE HAYAT BULDU

T.C. Pamukkale 
Belediye Başkanı Ali 
Rıza Ertemur, Denizli 
basını ile bir araya 
geldi. Gazetecilerle 
Pamukkale ilçesini ve 
Pamukkale 
Belediyesi'nin 
çalışmalarını konuşan 
Başkan Ertemur, 
“2025'de projelerle 
karşınıza çıkacağız ve 
birlikte daha güzel 
yerlere, daha güzel 
yollara yürüyeceğimize 
inanıyorum” dedi.

Geçtiğimiz hafta planlanan 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü buluşmasını gecikmeli de 
olsa gerçekleştirmenin mutluluğunu 
yaşadıklarını belirten Pamukkale Belediye 
Başkanı Ali Rıza Ertemur, Denizli basınıyla 
bir araya geldi. BaşkanErtemur'un ev 
sahipliğinde EmporiaHotel'de gerçekleşen 
buluşmaya, Belediye Başkan Yardımcıları 
Himmet Yavaş, Av. Uğur Çizmecioğlu, Denizli 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Osman Nuri 
Boyacı, Cemiyet Yönetim Kurulu üyeleri ile 
Denizli'de görev yapan basın mensupları 
katıldı. Gazetecilerin sorularını da yanıtlayan 
Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, 2024 yılı değerlendirmesi yaparak, 
2025 yılında yapılacak olan projelerle ilgili 
bilgiler verdi. 

BAŞKAN ERTEMUR, 2024 YILINI 
DEĞERLENDİRDİ

Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, gazetecilerle buluşmasında 
Pamukkale Belediyesi'nde 2024 yılında hem 

yönetimi hem de ekonomiyi disiplin altına 
aldıklarını ifade etti. Başkan Ertemur, “Bu 
şehirde yaşayan insanların mutluluğu, güler 
yüzü, sevgiyi, dostluğu hakettiklerini 
inanarak, geçtiğimiz 9 aylık sürede 
Pamukkale Belediyesi'nin yönetimini, 
ekonomisini ciddi anlamda disiplin altına 
aldık” dedi. Nisan 2024'de belediyenin 
ekonomik anlamda çok zor durumda 
olduğunu ama buna rağmen bu zorlukları 
bahane etmediklerinin altını çizen 
BaşkanErtemur, “Geldiğimiz noktada 
kasamız bomboştu. Bu 9 ay da çok ciddi yol 
kat ettik. 5 Nisan 2024'de Pamukkale 
Belediyesi'nin 1 Milyar 250 Milyon TL 
borcuvardı. 15 Ocak 2025 itibariyle, bunu 
970 Milyon TL'ye indirdik. Şunu da belirtmek 
isterim ki, SSK ve Maliyeye bizim dönemden 
1 kuruş borcumuz yok. Geldiğimizde geçmiş 
dönem 28 Milyon SSK borcu vardı. Gelir 
gelmez bu borcu yapılandırdık” diye konuştu. 

“ÇÖP POŞETLERİNİN DAĞITIMI SÜREKLİ 
GERÇEKLEŞECEK”

2025 yılının artık projeleri hayata geçirme 
yılı olduğunu ifade eden Pamukkale Belediye 
Başkanı Ali Rıza Ertemur,  çöp poşetlerinin 
sürekli dağıtılacağını da Pamukkale halkının 
bilmesini istedi. Başkan Ertemur, “Artık 2025 
kendi bütçemiz, 2025 kendi projelerimiz. 
2025'de daha farklı bir Pamukkale ile 

karşınızda olacağız. Aynı zamanda da 
yatırımlarımızda devam ediyor. En büyük 
yatırımımız, 7 yıldır atıl durumda duran 
Bağbaşı Mahallesi'nde ki Pamukkale Gençlik 
Merkezi oldu. Irlıganlı, Eldenizli ve 
Pamukkale'de pazaryerlerinin yapımı devam 
ediyor. 9.Halk Ekmek büfemizi açtık. Çöp 
poşetlerimizi zorluklara rağmen dağıtmayı 
başardık. Çöp poşetiyle ilgili yeni dönem 
ihalemizi yaptık ve artık çöp poşetlerimizi 
sürekli dağıtacağız. 2025 yılında projelerle 
karşınızda olacağız. Hakikaten Denizli'mize, 
Pamukkale'mize yakışır projeler bunlar. 
Kendi hayallerimiz var. Onları 
gerçekleştirmek istiyoruz. Bugüne kadar çok 
fazla dokunulmayan bir şehir Pamukkale. 
Ben geldiğim günden bugüne söylüyorum. 
Benim asla oy kaygım yok. Çünkü oy kaygısı 
taşıyan kişi asla iş yapamaz. 9 ayımız hatta 
1 sene geçti diyebiliriz, bu kalan 4 yıl 
içerisindefarklı bir Pamukkale dizayn etmek 
istiyoruz. 2024'de elimizde kırık, su akıtan bir 
testi vardı. Biz ona yama yapmıştık. Ama 
2025 yılında yepyeni bir testi alacağız. 
Çünkü, Pamukkale halkı en iyiyi, en güzelini 
hak ediyor” diye konuştu. Gazetecilerin tek 
tek sorularını da yanıtlayan Belediye Başkanı 
Ali Rıza Ertemur, tüm gazetecilerle 
seslenerek, “Bu şehri birlikte yönetmeye 
talibiz. Birlikte daha güzel yerlere, daha 
güzel yollara yürüyeceğimize inanıyorum” 
dedi. // Haber Merkezi

BAŞKAN ERTEMUR, GAZETECİLERLE

PAMUKKALE'Yİ KONUŞTU

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi Kent 
Konseyi Kadın Meclisi, 
hijyen konusunda 
farkındalık yaratmaya 

yönelik anlamlı bir 
etkinlik düzenledi.

Albayrak Borsa İstanbul Meslek ve Teknik 
Anadolu Lisesi ziyaret edilerek kız 
öğrencilere hijyen eğitimi verildi.

Eğitimlerde, el ve ağız hijyeni konularına 
dikkat çekilirken, öğrenciler hayati öneme 

sahip bilgileri öğrenme imkanı buldu. 
Programa Kent Konseyi Kadın Meclisi 
Başkanı Meral Alten, yürütme kurulu üyeleri, 
Kent Konseyi Genel Sekreteri Baran Akın ve 
çok sayıda öğrenci katıldı. Etkinlikte 
enfeksiyon uzmanı Profesör Dr. Hüseyin 
Turgut, el hijyeninin sağlık üzerindeki 
etkilerini vurgularken, Diş Hekimi Banu Çiftçi 
ise ağız hijyeni konusundaki önerilerini 
paylaştı. Öğrencilerin yoğun ilgisiyle 
karşılanan etkinlikte, sağlık alanında bilinçli 

bireyler yetiştirmenin önemi bir kez daha 
gözler önüne serildi.

Eğitimler sürecek

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi 
Kadın Meclisi Başkanı Meral Alten, etkinliğe 
ev sahipliği yapan okul yönetimine nazik 
misafirperverliklerinden dolayı teşekkür 
ederek, ilerleyen dönemlerde öğrencilerle 
daha sık bir araya gelmeyi arzu ettiklerini 
ifade etti. // Haber Merkezi

KENT KONSEYİ KADIN MECLİSİ'NDEN HİJYEN EĞİTİMİ
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Halk sağlığını ve ihtiyaçlarını ön planda 
tutan Merkezefendi Belediyesi, glutensiz 
ürünlerin üretimine başlıyor. Başkan 
Doğan, “hemşehrilerimiz glutensiz 
ürünlere kolayca ulaşabilecek” dedi.
Merkezefendi Belediyesi, ilçe 

genelindeki çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. Merkezefendi Belediyesi 
Halk Ekmek Fabrikası'nda üretilmeye 
başlanan glutensiz ürünlerin deneme 

üretimi tamamlanmak üzere.Kısa bir süre 
içerisinde vatandaşlarla buluşması 
planlanan bu ürünler, yakında hayata 
geçirilecek olan 'Halk Marketler'de satışa 
sunulacak. Verilecek olan bu hizmet ile 
özellikle glütensiz beslenmek zorunda 
olan vatandaşlar için büyük bir kolaylık 
sağlayacak. Merkezefendi Belediye 
Başkanı Şeniz Doğan da Merkezefendi 
Halk Ekmek Fabrikası'na giderek 

glutensiz ürünlerin deneme üretimini 
yerinde inceledi.
“GLUTENSİZ ÜRÜNLERİMİZ 

RAFLARDA YERİNİ ALACAK”
Sağlıklı ve ekonomik çözümler sunarak 

örnek bir çalışma sergilediklerini belirten 
Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, “İlimizde ve ilçemizde yaşayan 
hemşehrilerimiz çok yakında açılacak 
olan 'Halk Marketler' aracılığıyla 

glutensiz ürünlere kolayca ulaşabilecek. 
Hemşehrilerimizin sağlıklı, kaliteli ve 
ekonomik ürünlere erişimini sağlamak 
için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Merkezefendi Halk Ekmek Fabrikası'nda 
üretilen glutensiz ürünlerimiz kısa sürede 
'Halk Market' raflarındaki yerini alacak. 
Sağlıklı bir yaşam için attığımız bu 
adımın, tüm hemşerilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum” ifadelerini kullandı.
// Haber Merkezi

2024 yılında yaptıkları ihracatla Türkiye'ye 
18,4 milyar dolar ihracat kazandıran Egeli 
ihracatçılarda ödül zamanı.

Ege İhracatçı Birlikleri, düzenlediği 
“İhracatın Yıldızları Ödül Töreni”nde 20 
kategoride 60 ödül verdi.

TİM Başkanı Mustafa Gültepe, “2024, 
ihracatımız açısından zor bir yıl oldu. Küresel 
talep, 2023'ün ardından geçen yıl da yavaş 
seyretti. Daha önemlisi girdi maliyetleri ve 
kur arasındaki makas açıldığı için 
rekabetçiliğimiz zayıfladı. Özellikle emek 

yoğun sektörlerde pazar kayıplarımız oldu. 
Tüm olumsuzluklara rağmen yılı yüzde 2,5 
artıda kapatmayı başardık. 262 milyar dolarla 
tüm zamanların en yüksek yıllık ihracat 
değerine ulaştık. Küresel ihracattaki payımızı 
yüzde 1,08'e çıkardık. Zor şartlarda elde 
edilen bu başarıda elbette Egeli 
ihracatçılarımızın katkısı önemliydi. 2024'te 
Ege İhracatçı Birliklerine kayıtlı yedi bini 
aşkın firmamız ihracatımıza 18,4 milyar 
dolarlık katkı sundu. 2025'e 280 milyar 
dolarlık ihracat hedefiyle başladık. Bunun 
anlamı şu: 2024'e göre ihracatımızı yüzde 7 

artırmamız gerekiyor. Normal şartlarda çok 
daha fazlasını rahatlıkla yapabiliriz. Ama 
dünyadaki gelişmeleri de hesaba katmak 
durumundayız. Türkiye'nin, ihracat ailemizin 
bu kapasitesi, bu potansiyeli var.” dedi.   

Başkan Gültepe, “2024'te rekabetçiliğimiz 
büyük zarar gördü. Bu yıl aynı şekilde devam 
edemez, etmemeli. Enflasyonla mücadele 
tamam. İhracatçılar olarak biz de elimizden 
gelen desteği verdik, veriyoruz. Ama sanayiyi 
de unutmamalıyız. Üretimi ve ihracatı 
destekleyecek politikaların hızlı bir şekilde 
geliştirilip devreye alınması gerekiyor. Aksi 
takdirde üretim ve ihracatımız sürdürülebilir 
olma özelliğini kaybeder. Bu da ekonominin 
lokomotifi olan ihracatın yavaşlaması 
anlamına gelir. Elbette böyle bir ihtimali 
düşünmek bile istemiyoruz. Dolayısıyla 
2025'te enflasyonla kurun paralel hareket 
etmesi gerekiyor. Her fırsatta altını çizdiğim 
konuyu bir kez daha hatırlatmak istiyorum: 
İhracatçılar olarak biz hiçbir zaman yüksek 
kur istemedik. Bu salondakilerin çoğu 
ihracatçı. Soruyorum. Sizin yüksek kur gibi 
bir derdiniz var mı? Hayır. Biz hep aynı şeyi 
söylüyoruz. Ne diyoruz? Enflasyonla kur 
paralel hareket etmeli. Hatta yıllık 
enflasyonun beş puan altına bile razıyız. 
2024'te enflasyon kabaca yüzde 45 oldu. 
Dolar kurundaki artış ise yüzde 20 bile değil. 
Fark iki kattan daha fazla. İhracatçı bu 
şartlarda nasıl rekabet etsin? 2024'ü bir 
şekilde tamamladık. Ama aynı anlayış devam 
ederse bu sene çok zorlanırız. Dolayısıyla 
zaman kaybetmeden rekabetçiliğimizi 
güçlendirecek politikalara ihtiyaç var.” diye 
konuştu.

Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkanı 
Jak Eskinazi, “2024 yılı için mevcudu koruma 
hedefi koymuştuk ve yüzde 1 artışla 18,4 
milyar dolar ihracatla geride bıraktık. 2025 

ekonomik program ile “Kararlılık Yılı” olacak. 
Döviz kuru enflasyon oranında arttığı taktirde 
iki haneli artış hızı yakalayabiliriz ve 20 
milyar doları geçebiliriz. Böylelikle Türkiye'nin 
280 milyar dolar ihracat hedefine daha fazla 
katkı sağlamış oluruz. Ege İhracatçı 
Birlikleri'nin 2024 yılındaki ihracatında 8 
binden fazla firmamızın emeği var. Bugün 20 
kategoride 60 ödül takdim edeceğiz. 
İhracatımızın yüzde 40'ını yapan ödül alacak 
firmalarımızın 7,4 milyar dolar ihracatı var.” 
dedi.

Başkan Eskinazi, “Bütün firmalarımızın her 
birine ayrı ayrı teşekkür ediyoruz. Türkiye'de 
ihracatçı birlikleri arasında ilk ödül törenini 
EİB başlatmıştı, 2024 performanslarını 
ödüllendiren ilk birliğiz. 20 yıldır 
firmalarımızın başarılarını ödüllendiriyoruz. 
Ödül törenimize desteklerinden ötürü Platin 
Sponsorumuz İzmir Demir Çelik Sanayi 
A.Ş.'ye, Uçak Tekstil'e ve Altın 
Sponsorlarımız Pergamon Status Dış Ticaret 
A.Ş., Uçak Kardeşler Gıda A.Ş. ve Norm 
Holding'e Ege İhracatçı Birlikleri adına 
teşekkürlerimi sunuyorum. Bu önemli geceyi 
onurlandıran tüm konuklarımıza, Ticaret 
Bakanlığı yetkililerimize, TİM Başkanımıza ve 
STK Başkanlarımıza tekrar teşekkür ediyor, 
tüm ihracatçılarımızı kutluyorum.” diye 
konuştu.

EGE İHRACATÇI BİRLİKLERİ ÜYELERİ 
ARASINDA EN ÇOK İHRACAT YAPAN 
FİRMALAR İLK ÜÇ FİRMA;

Birincilik ödülünü almak üzere KOCAER 
ÇELİK SANAYİ VE TİCARET A.Ş., 

İkincilik ödülünü almak üzere KARDEMİR 
DIŞ TİCARET A.Ş.,

Sektör üçüncüsü BAŞAK METAL TİCARET 
VE SANAYİ ANONİM ŞİRKETİ  // Haber 
Merkezi

Hazırlayan: Serap Sofulu

EGE İHRACATININ YILDIZLARININ GURUR GECESİ
2024 ihracatının yıldızları ödüllerine kavuştu

MERKEZEFENDİ HALK EKMEK FABRİKASI'NDAN GLUTENSİZ ÜRÜN MÜJDESİ!
Merkezefendi Belediyesi, vatandaşlara verdiği bir sözü daha yerine getiriyor
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Halk sağlığını ve ihtiyaçlarını ön planda 
tutan Merkezefendi Belediyesi, glutensiz 
ürünlerin üretimine başlıyor. Başkan 
Doğan, “hemşehrilerimiz glutensiz 
ürünlere kolayca ulaşabilecek” dedi.
Merkezefendi Belediyesi, ilçe 

genelindeki çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. Merkezefendi Belediyesi 
Halk Ekmek Fabrikası'nda üretilmeye 
başlanan glutensiz ürünlerin deneme 

üretimi tamamlanmak üzere.Kısa bir süre 
içerisinde vatandaşlarla buluşması 
planlanan bu ürünler, yakında hayata 
geçirilecek olan 'Halk Marketler'de satışa 
sunulacak. Verilecek olan bu hizmet ile 
özellikle glütensiz beslenmek zorunda 
olan vatandaşlar için büyük bir kolaylık 
sağlayacak. Merkezefendi Belediye 
Başkanı Şeniz Doğan da Merkezefendi 
Halk Ekmek Fabrikası'na giderek 

glutensiz ürünlerin deneme üretimini 
yerinde inceledi.
“GLUTENSİZ ÜRÜNLERİMİZ 

RAFLARDA YERİNİ ALACAK”
Sağlıklı ve ekonomik çözümler sunarak 

örnek bir çalışma sergilediklerini belirten 
Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, “İlimizde ve ilçemizde yaşayan 
hemşehrilerimiz çok yakında açılacak 
olan 'Halk Marketler' aracılığıyla 

glutensiz ürünlere kolayca ulaşabilecek. 
Hemşehrilerimizin sağlıklı, kaliteli ve 
ekonomik ürünlere erişimini sağlamak 
için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 
Merkezefendi Halk Ekmek Fabrikası'nda 
üretilen glutensiz ürünlerimiz kısa sürede 
'Halk Market' raflarındaki yerini alacak. 
Sağlıklı bir yaşam için attığımız bu 
adımın, tüm hemşerilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum” ifadelerini kullandı.
// Haber Merkezi

2024 yılında yaptıkları ihracatla Türkiye'ye 
18,4 milyar dolar ihracat kazandıran Egeli 
ihracatçılarda ödül zamanı.

Ege İhracatçı Birlikleri, düzenlediği 
“İhracatın Yıldızları Ödül Töreni”nde 20 
kategoride 60 ödül verdi.

TİM Başkanı Mustafa Gültepe, “2024, 
ihracatımız açısından zor bir yıl oldu. Küresel 
talep, 2023'ün ardından geçen yıl da yavaş 
seyretti. Daha önemlisi girdi maliyetleri ve 
kur arasındaki makas açıldığı için 
rekabetçiliğimiz zayıfladı. Özellikle emek 

yoğun sektörlerde pazar kayıplarımız oldu. 
Tüm olumsuzluklara rağmen yılı yüzde 2,5 
artıda kapatmayı başardık. 262 milyar dolarla 
tüm zamanların en yüksek yıllık ihracat 
değerine ulaştık. Küresel ihracattaki payımızı 
yüzde 1,08'e çıkardık. Zor şartlarda elde 
edilen bu başarıda elbette Egeli 
ihracatçılarımızın katkısı önemliydi. 2024'te 
Ege İhracatçı Birliklerine kayıtlı yedi bini 
aşkın firmamız ihracatımıza 18,4 milyar 
dolarlık katkı sundu. 2025'e 280 milyar 
dolarlık ihracat hedefiyle başladık. Bunun 
anlamı şu: 2024'e göre ihracatımızı yüzde 7 

artırmamız gerekiyor. Normal şartlarda çok 
daha fazlasını rahatlıkla yapabiliriz. Ama 
dünyadaki gelişmeleri de hesaba katmak 
durumundayız. Türkiye'nin, ihracat ailemizin 
bu kapasitesi, bu potansiyeli var.” dedi.   

Başkan Gültepe, “2024'te rekabetçiliğimiz 
büyük zarar gördü. Bu yıl aynı şekilde devam 
edemez, etmemeli. Enflasyonla mücadele 
tamam. İhracatçılar olarak biz de elimizden 
gelen desteği verdik, veriyoruz. Ama sanayiyi 
de unutmamalıyız. Üretimi ve ihracatı 
destekleyecek politikaların hızlı bir şekilde 
geliştirilip devreye alınması gerekiyor. Aksi 
takdirde üretim ve ihracatımız sürdürülebilir 
olma özelliğini kaybeder. Bu da ekonominin 
lokomotifi olan ihracatın yavaşlaması 
anlamına gelir. Elbette böyle bir ihtimali 
düşünmek bile istemiyoruz. Dolayısıyla 
2025'te enflasyonla kurun paralel hareket 
etmesi gerekiyor. Her fırsatta altını çizdiğim 
konuyu bir kez daha hatırlatmak istiyorum: 
İhracatçılar olarak biz hiçbir zaman yüksek 
kur istemedik. Bu salondakilerin çoğu 
ihracatçı. Soruyorum. Sizin yüksek kur gibi 
bir derdiniz var mı? Hayır. Biz hep aynı şeyi 
söylüyoruz. Ne diyoruz? Enflasyonla kur 
paralel hareket etmeli. Hatta yıllık 
enflasyonun beş puan altına bile razıyız. 
2024'te enflasyon kabaca yüzde 45 oldu. 
Dolar kurundaki artış ise yüzde 20 bile değil. 
Fark iki kattan daha fazla. İhracatçı bu 
şartlarda nasıl rekabet etsin? 2024'ü bir 
şekilde tamamladık. Ama aynı anlayış devam 
ederse bu sene çok zorlanırız. Dolayısıyla 
zaman kaybetmeden rekabetçiliğimizi 
güçlendirecek politikalara ihtiyaç var.” diye 
konuştu.

Ege İhracatçı Birlikleri Koordinatör Başkanı 
Jak Eskinazi, “2024 yılı için mevcudu koruma 
hedefi koymuştuk ve yüzde 1 artışla 18,4 
milyar dolar ihracatla geride bıraktık. 2025 

ekonomik program ile “Kararlılık Yılı” olacak. 
Döviz kuru enflasyon oranında arttığı taktirde 
iki haneli artış hızı yakalayabiliriz ve 20 
milyar doları geçebiliriz. Böylelikle Türkiye'nin 
280 milyar dolar ihracat hedefine daha fazla 
katkı sağlamış oluruz. Ege İhracatçı 
Birlikleri'nin 2024 yılındaki ihracatında 8 
binden fazla firmamızın emeği var. Bugün 20 
kategoride 60 ödül takdim edeceğiz. 
İhracatımızın yüzde 40'ını yapan ödül alacak 
firmalarımızın 7,4 milyar dolar ihracatı var.” 
dedi.

Başkan Eskinazi, “Bütün firmalarımızın her 
birine ayrı ayrı teşekkür ediyoruz. Türkiye'de 
ihracatçı birlikleri arasında ilk ödül törenini 
EİB başlatmıştı, 2024 performanslarını 
ödüllendiren ilk birliğiz. 20 yıldır 
firmalarımızın başarılarını ödüllendiriyoruz. 
Ödül törenimize desteklerinden ötürü Platin 
Sponsorumuz İzmir Demir Çelik Sanayi 
A.Ş.'ye, Uçak Tekstil'e ve Altın 
Sponsorlarımız Pergamon Status Dış Ticaret 
A.Ş., Uçak Kardeşler Gıda A.Ş. ve Norm 
Holding'e Ege İhracatçı Birlikleri adına 
teşekkürlerimi sunuyorum. Bu önemli geceyi 
onurlandıran tüm konuklarımıza, Ticaret 
Bakanlığı yetkililerimize, TİM Başkanımıza ve 
STK Başkanlarımıza tekrar teşekkür ediyor, 
tüm ihracatçılarımızı kutluyorum.” diye 
konuştu.

EGE İHRACATÇI BİRLİKLERİ ÜYELERİ 
ARASINDA EN ÇOK İHRACAT YAPAN 
FİRMALAR İLK ÜÇ FİRMA;

Birincilik ödülünü almak üzere KOCAER 
ÇELİK SANAYİ VE TİCARET A.Ş., 

İkincilik ödülünü almak üzere KARDEMİR 
DIŞ TİCARET A.Ş.,

Sektör üçüncüsü BAŞAK METAL TİCARET 
VE SANAYİ ANONİM ŞİRKETİ  // Haber 
Merkezi

Hazırlayan: Serap Sofulu

EGE İHRACATININ YILDIZLARININ GURUR GECESİ
2024 ihracatının yıldızları ödüllerine kavuştu

MERKEZEFENDİ HALK EKMEK FABRİKASI'NDAN GLUTENSİZ ÜRÜN MÜJDESİ!
Merkezefendi Belediyesi, vatandaşlara verdiği bir sözü daha yerine getiriyor
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Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 
bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Paket Servisimiz Vardır

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333

0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN

MUSTAFA GEYİK AĞIR NAKLİYAT

MUSTAFA GEYİK
AĞIR NAKLİYAT

Mustafa GEYİK
0532 471 93 52
mustafageyik20@hotmail.com

ÇİVRİL / DENİZLİ

Isıtma	-	Doğalgaz

Muhammet Akışık

0.536 826 28 66 - 0.532 423 35 48

Kombi
Çivril	Yetkili	Servisi


